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Burgers’ Zoo

Van 14 oktober  t/m 7 januari bij het bezoek inbegrepen
Verspreid door het dierenpark spotten bezoekers tientallen 
diersoorten uit de IJstijd op ware grootte, die speciaal voor Burgers’ 
Zoo zijn ontworpen. Diverse dieren bewegen en maken geluid. Kom 
het beleven: een ijskoud avontuur voor jong en oud!

Kijk voor alle informatie op burgerszoo.nl/ijstijd
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Flow Bloemisten

www.cafetariathoekjearnhem.nl
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 T 026-3616226

broodjes ● schotels ● ijs 
 döner ● snacks ● shoarma

Alle vleesproducten worden door ons vers 
bereid. Wij verzorgen ook uw catering! Zowel 

standaardsnacks als Turkse hapjes. 
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verdienen speciale bloemen

Oremusplein 4, 6815 DN Arnhem, T 026 3517148 
bestel@flowbloemisten.nl
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Tel. 026 44 233 21
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van de 
voorzitter

vluchtelingen bij ons te laten 
voetballen. Dat zijn er al rond 
de 80 en dat kan niet zonder 
organisatie en structurele 
afspraken met alle partijen zoals COA, Sportbedrijf en 
gemeente. Niet alleen de wethouder Sport, maar ook de 
wethouder Integratie is bij ons komen kijken. Die waren 
onder de indruk wat wij doen. VDZ draagt zijn steentje bij 
als vitale maatschappelijke vereniging. Daar ben ik trots 
op. Op LinkedIn bij “VDZ Arnhem 1926” krijgt u door Sjors 
van Leeuwen prachtige beelden en verhalen voorge-
schoteld wat er allemaal gebeurt bij VDZ. Een van die 
bijdragen gaat over de onderwerpen, die we als bestuur 
op onze heidag hebben besproken. Ik zou zeggen, kijk er 
eens op.

Beste leden,
Er is nog veel te doen, maar VDZ staat er goed voor en 
ik vond het een genoegen daar aan bijgedragen te heb-
ben. Wij doen het met zijn allen: voor en door leden. Ik 
wil niet alleen mijn collega bestuurders bedanken, maar 
alle leden, waar ik mee samen heb gewerkt om heel veel 
sportplezier te organiseren. Het was een eer om voorzitter 
te zijn van de mooie vereniging VDZ. Ik hoop u allemaal 
te zien op de Algemene LedenVergadering op 30 novem-
ber en anders natuurlijk langs of op het veld.

Met roodzwarte groet,
#wevolharden

Noud Hooyman

Dit is mijn laatste “Van de voorzitter” in De Volhar-
der. In november loopt mijn tweede termijn als 
voorzitter van VDZ af en ik stel mijzelf niet her-

kiesbaar. Ik zit nu twaalf jaar in het bestuur, waarvan de 
laatste zes jaar als voorzitter. Het is tijd het stokje over te 
dragen. Tijd voor nieuw bloed en daarmee nieuwe kansen 
voor VDZ. Gelukkig is er een kandidaatvoorzitter. Het 
bestuur zal in de komende ledenvergadering onze collega 
Bart Drewes voordragen als nieuwe voorzitter van VDZ. 
Daar ben ik erg blij mee en ik heb veel vertrouwen in hem. 
Hij heeft vroeger zelf gevoetbald, heeft kinderen bij VDZ, 
ruime bestuurservaring en het allerbelangrijkste: hij heeft 
hart voor de club.

We zijn het seizoen goed begonnen. Niet alleen op het 
voetbalveld, maar ook bestuurlijk. Ik noem een paar 
voorbeelden. VDZ Hogerop is er in geslaagd nieuwe 
hoofdsponsoren te strikken, daarbij gaan we ook Ome 
Joop’s Tour steunen. U leest daarover elders in dit blad. 
Dormio gaat onze VDZ Voetbal Academie sponsoren voor 
een mooi bedrag voor vier jaar. De nieuwbouwcommissie 
heeft grote stappen gezet richting het nieuwe clubhuis. 
Er is een voorlopig ontwerp en het vooroverleg met de 
gemeente loopt goed. Financieel is het nog wel een grote 
uitdaging.  In november is er een voorlichtingsavond voor 
alle leden. 

Daarnaast hebben we de toezegging van de gemeente 
voor substantiële steun om de alleenstaande minderjarige 

Reünie 2019

De Championsleague
Foto Kim Corbeek-Folman
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Beste VDZ-teamleider
Het seizoen is begonnen en de eerste wedstrijden zijn reeds 
gespeeld. Ook het wedstrijdsecretariaat is weer in functie, 
inmiddels aangevuld met ‘n aantal nieuwe vrijwilligers, som-
migen hebben zelfs doorgewerkt in de vakantie. Voor die 
leiders die niet bij de infoavonden op 31 aug. of 1 sept. zijn 
geweest en een herinnering voor diegene die er wel waren.

We hebben er zin in maar wij hebben weer 
jullie medewerking nodig bij de thuiswed-
strijden:

Voor het verkrijgen van de laatste info en wijzigingen 
en instructies omtrent je wedstrijd, veld – kleedkamer – 
scheidsrechter – kleur shirts etc.
• meld je team op tijd van te voren bij de wedstrijdse-

cretariaattafel in de kantine

• zorg er voor dat het MDWF (mobiel digitaal wedstrijd 
formulier) is ingevuld en up to date is

• help met het klaarzetten en opruimen van de velden 
– doeltjes – pionnen – hoekvlaggen

• ontvang het bezoekende team, wees een gastheer 
en wijs de weg indien gevraagd

• vul na de wedstrijd samen met de scheidsrechter  
en tegenstander het MDWF in en sluit af

• meld je na de wedstrijd weer af bij het  
wedstrijdsecretariaat

• laat kleedkamer schoon achter en lever de sleutel in 
bij het wedstrijdsecretariaat

Indien je niet weet hoe of wat…schroom niet te vragen!

met sportieve groeten
Gérard van Lunenburg

VDZ  Wedstrijdsecretaris Jeugd
 wsj@vdzarnhem.nl

Mededelingen wedstrijdsecretariaat zaterdag 

We kunnen het niet alleen ...

Voor je ligt de eerste Volharder van het seizoen. 
En weer een goedgevulde, zoals jullie van ons 
gewend zijn. Met drie nieuwe redactieleden die 

meteen in het diepe gegooid werden. Die nieuwelingen 
stellen zich op pagina 29 aan jullie voor.

Maar dat is niet het enige nieuwe in deze Volharder, we 
starten ook meteen met drie nieuwe rubrieken: de Tip 
van de Trainer, Voetbalvrienden en In het spoor van een  
voetbalteam. In de eerste rubriek worden trainers gevraagd 
om hun belangrijkste tips met ons te delen, we beginnen 
met de trainer van Heren 1, Wilco Klop. We gaan elke 
aflevering weer bij een andere trainer langs voor weer een 
nieuw tip. De tweede rubriek is de opvolger van de rubriek 
Voetbalvaders. Drie redactieleden gaan elkaar uitdagen om 
iedere keer hun licht te laten schijnen over een onderwerp 
dat door de vorige schrijver aangedragen wordt. Als laatste 
een rubriek waarbij we putten uit een twintigtal verhalen van 
Jasper de Kinkelder die de JO141 gedurende een seizoen 

volgde. Van deze kronieken gaan we de 
vijf mooiste verhalen afdrukken.

Wat kun je verder nog lezen in deze aflevering. Het is een 
nummer vol interviews geworden. Twee interviews over de 
scheidsrechter en de voetbalacademie. Helaas ging een 
interview met bestuurslid Willem van Santen in de rubriek 
Aan het roer niet door. Maar wat dacht je van een gesprek 
met de nieuwe fysiotherapeut van VDZ, Maarten Holtus. 
Geen goed gesprek zonder een goed kopje koffie dus we 
spraken ook met de koffieleverancier van VDZ Felix van 
Hövell. Als je bij VDZ vroeg of er nog wat kon verbeteren 
bij de club dan begonnen de meesten over de koffie. Maar 
daar is dus weer een mooi stap gemaakt! 

Wat er verder nog in staat? Lees snel verder dan zie je 
het vanzelf. Namens de redactie veel leesplezier gewenst,

Rudi Borkus
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vader

en zoon

Het is een vroege zaterdag ochtend als we Roy en 
Xavi treffen, maar ze staan helemaal aan. Buiten 
het gesprek dat we hebben voor deze Volharder, 

hebben ze vooral heel veel zin in de wedstrijd die gaat 
volgen. En terecht, want het zal uiteindelijke een mooie 
151 overwinning worden!

De twee fanatieke voetbalfans zijn pas een paar maanden 
bij VDZ. Het fanatisme is te zien in zijn trainingsroutine: 
Xavi traint door de weeks op maandag en woensdag, doet 
de keeperstraining op de woensdag (bij Erwin Brakenhoff) 
erbij en pakt dan nog een extra trainingsmoment op de 
zondagen bij Bart Schluter. Bart zag wel talent bij Xavi en 
zo zijn ze bij VDZ terecht gekomen.

Xavi is de keeper in de JO111, waar hij vorig jaar nog bij 
MASV het doel verdedigde. De overstap was een bewuste 
keuze. Bij MASV hadden ze het goed, maar het voetbal 

draaide vooral om plezier. “Bij een kleinere club als MASV 
spelen veel jongens samen omdat ze van dezelfde leeftijd 
zijn. In Xavi zijn team had je 4/5 spelers die ook gedreven 
waren, maar nu bij VDZ speelt hij in een heel team met 
gedreven voetballers. We hadden het idee dat er meer 
inzit bij Xavi en kunnen hem bij VDZ een hoger niveau 
bieden.”

De eerste indruk van VDZ is voor beide erg positief. Xavi: 
“Het is een hele leuke club, het niveau is hoger dan wat 
ik eerder had. Maar het ook een hele grote club met veel 
leuke kinderen. Dat vind ik ook zo mooi aan voetballen; Je 
speelt echt met een team.  Je moet je focussen tijdens de 
wedstrijden en met z’n allen werk je naar de wedstrijden 
toe. En je bouwt vriendschappen.”

Roy over de club: “We zijn hier heel erg goed opgevan-
gen. Ik was benieuwd hoe dat zou zijn na zo’n overstap. 

Foto’s Kathalijne van Roosmalen 

Je hebt het eigenlijk niet eens door, als je op wedstrijddagen of trainingsavonden op ‘t Cranevelt rondloopt. 
Maar het wemelt daar dus van de voetbalfamilies. Vaders, moeders, broers, zussen, opa’s, oma’s, neven en 
nichten. In deze rubriek zetten we de schijnwerpers op dat soort families, ook omdat ze vaak een flinke steen 
bijdragen aan het succes en de sfeer bij VDZ. Voor deze editie hebben we gesproken met de familie Roelofsen, 
vader Roy en zoon Xavi.

Roelofsen



Maar we voelden ons vanaf dag een helemaal welkom 
door de ouders en door de trainers. Echt complimenten! 
Ik vind het heel goed dat Rick, de trainer van de JO111 
geen ouder is van een van de spelers. Daarmee is hij 
objectief en voorkom je mogelijk scheve gezichten.”

Xavi is eigenlijk keeper geworden op straat. “Ik keepte wel 
vaker na school bij het voetballen op straat. Toen er een 
keer geen keeper was op de zaterdag, ging ik dat doen. Ik 
vond het erg leuk en dat ging heel goed. Ik ben nu al twee 
jaar keeper. Mijn sterke punten zijn dat ik goed afstands-
schoten kan tegenhouden en goed kan duiken. Omdat ik 
ook voetballer was, kan ik ook goed meevoetballen. Als 
keeper moet je je eigen ding doen, maar wel altijd scherp 
blijven, zeker als er geen aanvallen van de tegenstander 
komen.”

Roy over Xavi: “Hij heeft echt talent. Dus wie weet welk 
niveau hij kan halen. Hoofdklasse en wellicht naar de 
toekomst zelfs durven dromen van BVO. Maar hij moet 
het vooral leuk vinden. En dat moet hij zelf aangeven. Of 
hij nou gaat balletten of iets anders, het maakt ons niet uit, 
als hij maar plezier  heeft. Nu is dat zeker zo, dus onder-
steunen we hem. We willen hem vooral bijbrengen dat er 
nog van alles kan gebeuren.” 

“Bart (Schluter) ondersteunt Xavi ook heel goed. Hij geeft 
heel veel bruikbare tips en verbeterpunten. Dus de over-
gang naar VDZ is hele goede move geweest. We wonen 
in Zuid dus het is soms wel meer gedoe om bij VDZ te 
komen, maar het is voor ons de moeite waard. Ik en mijn 
vrouw proberen zoveel mogelijk bij de trainingen te zijn en 
zijn dat met het gezin.”

Vader Roy heeft ook altijd op aardig niveau gevoetbald 
bij MASV. Hij is daar verdediger en midmidden geweest. 
Maar hij is al tijden gestopt. Xavi heeft hem nooit zien 
voetballen. Roy: “Ik ben sportief en geen type voor achter 
de bar. Ik wil daarom meer doen voor het team. Dus ben 
ik scheidsrechter voor hun team geworden. Ik heb me 
daarvoor opgegeven via Roy Bosman. En het is ook goed, 
dan ben ik bezig met het fluiten tijdens de wedstrijden.  Ik 
heb me direct opgegeven voor de scheidsrechtersaca-
demie via de KNVB. Dat is allemaal echt goed geregeld, 
daardoor krijg je kansen om jezelf te ontwikkelen. Een 
club als VDZ onderscheidt zich daarmee. Zoiets is lang 
niet overal te doen.”

Wat is hen nog meer opgevallen bij VDZ? 
Roy: “Het is echt wel een heel grote club. Die eerste 
zaterdagen moest ik echt wennen aan de drukte. Het is 
één groot mierennest, wat een chaos kan het hier dan 
zijn. Maar daardoor zijn zaken ook goed geregeld. En wat 
me ook is opgevallen dat ondanks de grootte, de club 
makkelijk toegankelijk is. Ik zit nu in de voetbalapp en de 
scheidsrechtersapp. Daarbij ga ik naar de bijeenkomsten 
van de scheidsrechtersacademie, daardoor leer je veel 
mensen kennen.”

Over zijn toekomst is Xavi realistisch: “We zien wel wat 
er gebeurt. Voorlopig wil ik me blijven verbeteren.” Maar 
met een klein beetje hulp durft hij wel te dromen: In het 
Gelredome of nog mooier in Spanje spelen, dat lijkt hem 
wel wat. Met een brede lach maakt hij een keuze van 
Barcelona boven Real. In overleg met zijn vader valt Man-
chester City af vanwege het Engelse klimaat. 
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In november 2019 werd Mendes Moreira van Excel-
cior dusdanig uitgescholden door supporters van F.C. 
Den Bosch dat het duel werd gestaakt. Het zoveelste 

racistische dieptepunt in het betaald voetbal en voor de 
KNVB het sein dat dit echt moet stoppen. Met diverse 
campagnes en maatregelen is sindsdien geprobeerd om 
dergelijke misdragingen van (een klein deel) van het voet-
balpubliek de kop in te drukken. Dit leek in 2020 en 2021 
zijn vruchten af te werpen, maar toen er daarna weer wel 
publiek het stadion in mocht, was het alweer snel raak.

Om toch niet bij de pakken neer te gaan zitten, heeft de 
KNVB een nieuwe troef in de strijd tegen discriminatie 
bedacht. Er zijn acteurs ingeschakeld, die een toneelstuk 
hebben gemaakt over discriminatie en ongepaste vooroor-
delen in het voetbal. Dit toneelstuk moest geschikt zijn om 
het in voetbalkantines op te kunnen voeren. Niet in grote 
zalen, maar dichtbij de doelgroep. Daar waar het racisme 
zeker nog niet is uitgebannen.

Op zaterdag 26 augustus jl. deed deze Amsterdamse 
toneelgroep VDZ aan om haar voorstelling ten gehore te 
brengen. In de kantine werd een hoek vrijgemaakt voor de 
vier spelers en met een flink aantal stoelen eromheen leek 
het een waar theater. Jammer genoeg was de competitie 
nog niet gestart en waren de meeste leden niet in de gele-
genheid om naar VDZ te komen. Een handjevol toeschou-
wers was het gevolg.

En eigenlijk is dat achteraf een groot gemis 
geweest. De voorstelling raakte diverse 
vormen van discriminatie en vooroordelen op 
een heel herkenbare manier. Of het nu gaat 
om onze houding tegenover spelers met een 
allochtone achtergrond of transgenders of over 
vrouwenvoetbal. Het was zo herkenbaar dat 
het bijna eng was. Iedere aanwezige kreeg 
het besef dat iedereen zich wel eens schuldig 
maakt aan een vorm van discriminatie. Zo heb 
ik me zelf wel eens verbaasd over het feit dat 
goede spelers met een Marokkaanse achter-
grond kiezen voor het Marokkaans elftal en 
niet voor Nederland (al snap ik dat na het laat-
ste WK wel wat beter). Door de Nederlands 
Marokkaanse toneelspeler werden mijn ogen 
definitief geopend: waarom zou ik voor een 
land willen spelen, dat mij niet omarmt. Waar 
ik geen warme gevoelens bij krijg. En waar ik 

“Gewoon stoppen met betaald voetbal”
op allerlei vlakken merk dat we gediscrimineerd 
worden. Dan kies ik voor het land, waar ik me 
wel thuis voel. En terecht, was uiteraard nu mijn 
conclusie. En ook spelers met Marokkaanse roots 
willen niets liever dan een leuk potje voetballen en 
zitten uiteraard niet te wachten op allerlei verwen-
singen vanuit publiek of tegenstanders.

Ook lag bij mij de discussie over bijvoorbeeld 
transgenders best gevoelig. In Amerika is momen-
teel de wielrenster Austin Killips in het profcircuit 
actief, die veel wedstrijden afgetekend wint omdat 
ze de kracht heeft van een man. Hiermee is de 
discussie weer opgelaaid of het eerlijk is om 
transgenders mee te laten doen met vrouwen-
sporten. Ook in het toneelstuk werd dit onderwerp 
treffend weergegeven door een transgender 
speelster, die door het enthousiasme van haar 
vader is gaan voetballen. En dat met hart en ziel 
wil doen omdat ze het gewoon een mooie sport 
vindt. Ook zij zit niet te wachten op moeilijke 
discussies en aantijgingen omdat het ook bij haar 
gewoon gaat om het beoefenen van haar hobby. 
Het verdriet en de machteloosheid hierover werd 
treffend weergegeven. En soms moet je blijkbaar 
ook de andere kant van een verhaal horen om 
te beseffen dat het maar om één ding draait: 
gewoon lekker voetballen, waarbij iedereen het 
leuk heeft.

B
eeldcolum

n
door Patrick Bluijssen
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De Smidse metaal

Contact: 
Lucas, Michel en Edwin Bartels 
Westervoortsedijk 95 
6827 AW Arnhem 
Telefoon : 026 - 442 67 39 
Internet : http://www.desmidse-metaal.nl We zijn aangesloten bij de 

Het familiebedrijf VOF De Smidse, 
gespecialiseerd in:
  o plaatwerk
  o reparatie
  o constructiewerk

synoniem 
voor metaal

Meer info over adverteren in de Volharder? 
Mail naar vdzhogerop@vdzarnhem.nl

Bos Interieur

Binnenzonwering
Raamdecoratie

Vloeren
Tapijt

Emmastraat 47
6881 SP Velp
Tel. 026-3649910
www.bosinterieur.nl

Kleintuente Installatietechniek

gas ● water ● verwarming ● sanitair
Torkstraat 8, 6881 MJ Velp
Telefoon 026-3635673
Mobiel 06-51332013
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Helaas zijn er na het toneelstuk bij VDZ weer diverse 
misdragingen geweest onder het publiek in het betaald 
voetbal, met wederom racistische incidenten bij o.a. F.C. 
Twente jegens Ajaxspits Brian Brobbey. De boodschap 
van de KNVB, die wordt uitgedragen door de Amsterdam-
se toneelgroep, is blijkbaar nog niet tot in alle kantines 

en huiskamers doorgedrongen. Recent gaf Marco van 
Basten zijn oplossing op de vraag hoe we met het huidige 
gedrag van het publiek moeten omgaan. Hierbij probeerde 
hij zijn moedeloos gevoel in woorden uit te drukken: 
“Gewoon stoppen met betaald voetbal.”  Ik zou het liever 
willen omdraaien:  “Gewoon stoppen met discrimineren!”   

De uitslag

Dikke winst of opmerkelijk verlies. Monsterscore of spannend gelijkspel. In de 
nieuwe rubriek ‘De uitslag’ vragen we spelers, trainers of leiders naar het verhaal 
achter een bijzondere eindstand op het scorebord.

Met enige trots verwelkomen wij de hoofdtrainer van VDZ 
in de kleinste rubriek van het clubblad. En ook voor Wilco 
Klop de vraag: wat vond je van de wedstrijd?

De wedstrijd was leerzaam, niet hoogstaand. Er was 
geduld en controle, maar er werden weinig kansen gecre-
eerd. Het gaf ons wel een mooie gelegenheid om andere 
spelers uit te proberen, om te kijken wat we allemaal in ei-
gen huis hebben. Dit seizoen hebben we iedereen nodig.

Volgende ronde gehaald. Maar zeg eens eerlijk, zien jullie 
die eerste ronde als drie fijne oefenwedstrijden, of is de 
beker écht een doel voor jullie? 

Het is geen doel op zichzelf. Maar; we willen natuurlijk 
altijd winnen. En dan kom je automatisch verder. Toch is 
het, met de competitie voor de deur, vooral oefenen en 
blessurevrij blijven.

Over doelen gesproken: vorig jaar snuffelde het eerste 
elftal al even aan promotie naar de tweede klasse. Het 
was een mooi toetje na een mooi seizoen. Wat zijn je 
verwachtingen voor dit jaar? 

De groep wil promoveren. Linksom of rechtsom. Dat vind 
ik ook een mooi streven, maar dan moeten we blijven 
leren en beter worden. 

Het is in de zomer altijd een komen en gaan van spelers 
in het amateurvoetbal. Iedereen lijkt op zoek naar groener 

gras. Hoe was dat bij de eerste selectie? Moet je bouwen 
aan een ‘nieuw’ team? Of valt het mee?

Dat valt mee. Er zijn altijd wel een aantal wijzigingen, 
maar er staat nu al een collectief en een betere ploeg 
dan vorig jaar. Tijd zal leren of we stappen kunnen blijven 
maken. En dat is noodzakelijk om te kunnen promoveren. 

Bij jou aantreden (seizoen 20222023) sprak je uit graag 
met jonge ambitieuze spelers te willen werken. Die heb je 
hier in overvloed. Kunnen we daaruit opmaken dat je hier 
nog wel wat jaartjes blijft? Of met andere woorden; wan-
neer vind je dat jouw werk af is bij VDZ?

Het werk van een trainer is in principe nooit af. En laat ik 
eerlijk zijn; ik vind dat VDZ eigenlijk in de eerste klasse 
zou moeten spelen. Dan kom je op een niveau waar de 
jeugd naar toe kan werken en dan wordt de kans kleiner 
dat talenten vertrekken. Maar het zal niet makkelijk wor-
den. Als we de eerste stap dit jaar kunnen maken, dan is 
dat een prestatie van formaat.

Wedstrijd:     RC Rijnland 1 - VDZ 1
Uitslag:         1 - 1
Datum:          17 september 2023
In 1 woord:   Leerzaam



Versteegh Dancemasters

DANSENBIJVERSTEEGH.NL   |     026 3511211

SAMEN DANSEN • SALSA • HIPHOP/STREETDANCE • SPORT • KIDS

Wil je met me dansen?

Jumpsquare indoor trampoline park

ook verkrijgbaar als

DISCO MEAL

JUMP PARTY 
MEAL

v.a.

20.99
v.a.

17.99

JUMP PARTY 
SNACK

+ +
+ + +

ook verkrijgbaar als

DISCO MEAL

JUMP PARTY 
MEAL

v.a.

20.99
v.a.

17.99

JUMP PARTY 
SNACK

+ +
+ + +

VIER JE KINDER-
FEESTJE BIJ ONS!
Ontvang 10% korting met de 
code: JSQPARTY10 op alle
Jump Party’s!

Code is geldig bij Jumpsquare Arnhem en 
tot 31 december 2023.





Rob Egging muzikale omlijstingen

Swingende dixieland, New Orleans en aanverwante jazz  
Bekend in binnen- en buitenland

www.charlestown.nl

 Jazzymotion   

Voor elke feestelijke 
gelegenheid

Voor info over jazzy muzikale omlijstingen voor al 

uw party’s en feestelijke gelegenheden, bel of mail:

Rob Egging 026-4451823 
rob.egging@backtobass.nl

J
a

z
z

www.jazzymotion.jimdo.com 

Jan van Leur Dak- en Gevelwerken

Lange Maat 64 Telefoon : 026-3113922
 6932 AE Westervoort Mobiel : 06-50608111

www.janvanleur.nl

Van Leur Dak- en Gevelwerken is specialist in het onder-
houd van uw buitenboel. We werken zowel voor bedrijven 
als voor particulieren; op basis van een onderhoudscontract 
of voor losse werkzaamheden. 
We werken alleen met de beste materialen. Daarom geven 
we 10 jaar garantie op alle door ons aangebrachte dakbe-
dekkingsconstructies.
Onze jarenlange ervaring geeft u het vertrouwen dat uw 
bedrijfspand of woning bij ons in goede handen is.

Vraag vrijblijvend een offerte
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Bing Kronenburg 3
Liedeke Verhagen 3
Arno ten Dolle 3
Elin Berends 4
Quinten Visscher 4
Arjan de Lange 4
Teun Wolters 5
Floris van den Bogaart 5
Joost van Elden 5
Daan Bluijssen 6
Wesley van Leur 6
Peter Hoving 6
Gerben Otten 6
Sidiki Kourouma 7
Nout Wintels 7
Sam van der Lelie 7
Coco Stratenus 7
Guus van Leeuwen 8
Samrawit Abrahale Arefe 8
Willem Meijer 8
Abel Driesprong 9
Rayan Aaldering 9
Flyn van Kampen 9
Even Amanuel Rezene 9
Timo Nadorp 9
Pascal Oosterlaken 9
Edwin Steenstra 9
Nico Heerink 9
Tobias Westland 10

Jelle Lettenga 10
Bram Lausberg 10
Joop Hengeveld 10
Richard Kaper 11
Sent Hofstee 12
Bryan Bruins 12
Arjen Koudijs 12
Cora van Heerde 12
Thijs van Mierle 13
Koen Buis 13
Yentl Vos 14
Erwin Maas 14
Kess Manjoero 15
Rick Derksen 15
Max Wegenaar 15
Jurgen Veerbeek 15
Maurice Burgers 15
Wil Bruijnesteijn 15
Jeroen Geers 16
Puck Cornelissen 17
Jip Zoomers 17
Ybo Hendriksen 17
Dominique Vos 17
Hilco Broens 17
Rob van der Laan 18
Aaron Madeira 18
Paul Meulenbroek 18
Charlie van Wilgen 19
Abel Kloosterman 19

Julia Witjes 19
Lieke Troost 19
Julia van Dam 20
Maarten Holtus 20
Jill Schuiling 20
Gerard van Lunenburg 20
Jamie Hightower 21
Melvin Mortier 21
Thomas van der Veer 21
Jeroen Koudijs 21
Frank van der Weerd 21
Kirsten Douven 22
Nicole Gieling 22
Marcel van Weelden 22
Florian Cruze 23
Jinthe Tangelder 23
Akila Aklilu Asefaw 23
Lucas Gengler 23
Rik van den Oosterkamp 23
Laura Campschroer 24
Bor van Eijk 24
Bernadette van den Berg 24
Vigo Meeuwsen 25
Naut Buis 25
Ismael Touali 25
Kayan Leijn 25
Max Roosenboom 25
Pieter van Leeuwen 25
Roy Bosman 26

Armand Vedder 26
Laure Metz 27
Walter Koenders 27
Timo van ‘t Klooster 27
Ralph Swens 27
Marcel Leeman 27
Joris van Oosterbos 28
Stan Vedder 28
Tijs Broens 28
Wanchai Srimongkhol 28
Eva Venema 28
Lex den Outer 28
Niek Verheijen 28
Marjon Elshof 28
Jack den Dunnen 29
Eli Geltink 29
Paavo Visschers 29
Britt Smeenk 29
Jelmer van Witteloostuijn 29
Marieke Westerbeek 29
Benjamin ter Huerne 30
Willemijn Verhagen 30
Karlijne van Roosmalen 30
Rob Brinkhoff 30
Tom Kamphuis 31
Jurgen Elfrink 31
Jasper Jeuken 31
Leon Emonds 31
Peter Seinen 31

Op 8 september 2023 is op de leeftijd van 84 jaar overleden ons oudlid

Hans van der Vorst

Hans van der Vorst was oudlid van VDZ en eerste elftalspeler in de jaren 70. Tijdens een sportuitwisseling in het 
Engelse Croydon leerde Hans zijn latere Arnhemse echtgenote Maja kennen. Voor Hans voldoende reden om van 
het Limburgse Venray te verhuizen naar Arnhem. Hij meldde zich direct aan bij VDZ en speelde in de jaren zeventig 
als linksback in ons eerste team, dat in 1970 promoveerde naar de tweede klasse.

Op de kampioensfoto zit Hans op de 
onderste rij, tweede van links. Na zijn 
eerste elftalperiode speelde Hans nog 
vele jaren bij de veteranen en zijn de 
vele VDZcontacten ook na zijn actieve 
periode blijven bestaan. Wij verliezen 
in Hans een goede vriend. Zijn warmte, 
opgewektheid, vrolijkheid, zullen wij mis-
sen. Wij wensen zijn vrouw Maja, zonen 
Barry, Jeroen en Bob, schoondochters 
en kleinkinderen veel sterkte toe bij de 
verwerking van dit verlies.

Namens Bestuur VDZ,
Willem Meijer

In Memoriam
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Staand: Mees Rijgersberg (JO12-1), Josh Lindeman (JO12-1), Melle Claassen (JO12-3), Dévano Muntslag (JO12-1), 
Karel Steenhof (JO12-3), Luuk den Hartog (JO14) en Berend Steenhof.  Knielend: Sofie van Oosterhout (JO13-3), 
Max Pieper, Charlie van Wilgen, Mats den Hartog (JO12-1), Leo Steenhof (JO10-1) en Ben Lindeman (JO10-2)

Arnhemse cricketers bereiken
halve finale landskampioenschap

Een nagenoeg volledig uit VDZ’ers bestaand jeugd 
cricket team speelde begin september de halve finale 
van de KNCB jeugdcompetitie in Rotterdam tegen 
VOC (ook een voetbalvereniging).

Sinds het voorjaar van 2021 bereidt een groeiende 
groep Arnhemse voetballertjes van VDZ zich op 
het einde van het voetbalseizoen op donderdag-

middag voor op het cricketseizoen op het veld van de 
Falcons. Na in 2021 nog met ‘zachte’ tennisballen begon-
nen te zijn, werden deze al snel ingeruild voor wat hardere 
plastic ballen om uiteindelijk vorig jaar mee te gaan doen 
aan de jeugdcompetitie van de KNCB waar er met de 
harde leren bal wordt gespeeld. 

Wanneer je een beetje balvaardig bent, welke VDZ’er is 
dat nu niet, is cricket een leuke aanvulling op het voetbal-
seizoen. Cricket wordt namelijk tussen mei en september 
gespeeld en ligt tijdens de zomer schoolvakantie stil. Cric-
ket is veel eenvoudiger dan het eruit ziet en wordt dan ook 
wereldwijd door miljarden mensen gevolgd. Na voetbal is 
cricket de tweede sport. Vanaf oktober strijdt het Neder-
lands elftal met negen andere toplanden om de wereldtitel 

in India, waarmee de sport hopelijk wat extra aandacht 
in Nederland zal krijgen. Het sportieve succes van de 
jongens en meisje op de foto smaakt naar meer. 

Komend voorjaar willen we graag een eigen thuisbasis 
in Arnhem hebben en ons met twee teams inschrijven 
voor de cricketcompetitie, een O12 en een O14 team. 
Daarnaast zijn we druk bezig met het organiseren van 
onze eerste cricket en voetbaltour naar Engeland. 
Mocht het je leuk lijken om een keer mee te komen 
trainen en speel je bij VDZ in de JO10 t/m JO13, wees 
welkom!

Wil je meer weten over cricket? 
Scan deze QR code, in een 
Youtubevideo legt voetbalcom-
mentator Jack van Gelder het 
spel in 5 minuten uit

Voor meer info: spreek me aan 
bij VDZ of stuur een mailtje naar berendsteenhof@
hotmail.com, bellen kan ook: 0617842352.
Namens de cricketende VDZ’ers,

Berend Steenhof



Elk kind verdient het om mee te doen
Davy Pröpper ambassadeur Jeugdfonds Sport & Cultuur

Onlangs was het in het nieuws: 
steeds meer ouders vragen hulp 
om sport- of cultuur te kunnen 

betalen voor hun kinderen. Gelukkig kun 
je dan terecht bij het Jeugdfonds Sport & 
Cultuur. In het eerste half jaar van 2023 
betaalde het fonds voor bijna 50.000 
kinderen en jongeren een lidmaatschap. 
Sinds kort is oudVDZ’er Davy Pröpper 
ambassadeur van afdeling Gelderland. 
Hij nam het fonds mee naar de plek 
waar het voor hem allemaal begon: ‘t 
Cranevelt.

Het resulteerde in een prachtige video 
(die al even te zien was via het Insta-
gramkanaal van VDZ), waarin enkele 
jeugdleden van onze club het één op één 
mochten opnemen tegen de voetballer 
van Vitesse. Het sportpark van VDZ was 
natuurlijk exemplarisch voor het doel. 
Daar was Davy namelijk altijd aan het 
voetballen met zijn twee broers. ‘Ik ben 
eigenlijk altijd bezig met wat ik leuk vind: 
lekker voetballen met allemaal jongens 
die ook zo goed mogelijk willen voetbal-
len,’ zegt Davy. ‘En dat gevoel gun ik alle 
kinderen.’

Is er niet genoeg geld, maar wil jouw kind wel 
heel graag sporten? Of op dansles, muzie-
kles, zwemles of iets anders? Het Jeugdfonds 
Sport & Cultuur kan dan de club betalen. En 
het helpt ook als er spullen nodig zijn om de 
hobby uit te voeren, zoals sportkleding of 
dansschoenen. Ga naar Kieseenclub.nl en vul 
het formulier in.

Foto: Jeugdfonds Sport & Cultuur

VDZ kunst
In sommige Volharders staat wel eens een 

kleurplaat. De hoofdredacteur vindt dat prachtig, 
de rest van de redactie is het daar niet mee eens 
en wil dat liever vullen met saaie tekst. Soit. Het 
is overigens nu ook zo dat er meestal maar één 
inzending is dus we hebben nooit hoeven loten 
over wie de mooie VDZsjaal zou krijgen, dat dan 
ook wel weer.

Maar dat sommigen toch behoefte hebben aan 
kunstzinnige uitingen bleek toen redacteur Bob 
Beelen van Teun Wolters van de JO82 deze mooie 
tekening aangeboden kreeg. Prachtig.
En natuurlijk wint Teun hiermee een mooie VDZ
sjaal! Hij krijgt hem binnenkort thuisbezorgd. 
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VdZshop.nl

Brasserie FalstaFF arnhem

Brasserie Falstaff Arnhem
E t e n  &  D r i n k e n  m e t  ’ n  B o u r g o n d i s c h  Ti n t j e

Z w a n e n s t r a a t  1 8        h a r t j e  c e n t r u m  A r n h e m
i n  d e  v o o r m a l i g e  k e r k  v a n  h e t  L e g e r  d e s  H e i l s

026 442 90 20    info@falstaffarnhem.nl     www.falstaffarnhem.nl



Met ingang van 1 juli 2023 is Dormio Group 
hoofdsponsor van de VDZ Voetbal Academie. 
Dormio Group is een dynamische en innova-

tieve organisatie met ruim 20 jaar ervaring in de leisure 
branche. Al vanaf de oprichting in 2001 ontwikkelt Dormio 
luxe vakantieresorts en hotels op toeristische toplocaties. 
Inmiddels uitgegroeid tot een succesvolle en een unieke 
speler in de leisure branche. Als fullservice partner 
verantwoordelijk voor de ontwikkeling, verkoop, verhuur, 
beheer en exploitatie van resorts, vakantieparken en 
hotels. Onder de labels Dormio Resorts & Hotels en Sum-
mio Parcs verhuurt Dormio Group vakantiewoningen in 
binnen- en buitenland.

Ambitieuze toekomstplannen VDZ
De nieuwe overeenkomst is per 1 juli 2023 ingegaan en 
loopt in ieder geval door tot en met 30 juni 2027. VDZ is 
trots en enthousiast over dit unieke sponsorschap.
“Dormio is een prachtig bedrijf met Arnhemse roots en 
met de ambitie om de VDZ Voetbal Academie te helpen 
een nieuwe fase in te slaan. VDZ wil als sportieve en am-
bitieuze voetbalclub de kwaliteit van zijn voetbalopleiding 

VDZ
HOGEROP

VDZ en Dormio Group bundelen de krachten  
om VDZ Voetbal Academie verder vorm te geven

SPONSORNIEUWS

Wij vinden het erg belangrijk om maat-
schappelijk betrokken te zijn bij de 
sportieve ontwikkeling van kinderen. 
Daarom zijn we vanzelfsprekend erg 
trots op de samenwerking met Arn-
hems grootste voetbalvereniging”

 — Don van Schaik (CEO Dormio Group).

“
verder verbeteren. De prestaties van al haar voetbal-
teams naar een hoger plan tillen. Zorgen voor een goede 
doorstroom van jeugdspelers naar de senioren, zodat ze 
blijven voetballen, sporten en bewegen. Wij zijn blij met 
het vertrouwen dat Dormio heeft in de toekomstplannen 
van VDZ” aldus Noud Hooyman, voorzitter van VDZ. 

Scheidsrechter van het jaar verkiezing

Stem voor onze VDZ-scheids!
Vinden jullie het ook zo fijn als je zaterdags en zondags een goede scheidsrechter 
hebben die onze wedstrijden leidt? Bij VDZ hebben we een scheidsrechtersacademie 
die deze mensen aanstuurt. Op pagina 32 kun je daar alles over lezen. 

Maar als je ze waardeert laat het dan ook weten door 
op onze genomineerde scheidsrechters te verkiezen als 
Amateurscheidsrechter van het jaar. Scan de QRcode 
en kies de provincie en de categorie, dan zie je de hele 
lijst staan (als je dan op die pagina op VDZ zoekt vind je 
onze scheidsrechters). 
Op dit moment (1/10/23) staan daar Roy Bosman
(ongediplomeerd) en Simon Crijns (gediplomeerd). 

Geef ze je stem!
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“Door en voor de kinderen”
Clubdoel: 
Gevarieerder, uitdagender en meer trainingsma-
teriaal. Om het plezier op de training te vergroten 
voor de kinderen. Het doel is zelf aangedragen 
door de kinderen.

Nieuwe opzet
Een nieuwe aanpak dit jaar zoals jullie misschien al 
gemerkt hebben. Met een groepje rood zwarte  
enthousiastelingen hebben we de boekjes opge-
pakt en deze nieuwe regels ingesteld:

• Clubdoel bepalen met input van de kinderen, 
berichten op de socials en via de pupillen 
whatsappgroep.

• Boekjes met persoonlijke QRcode, waardoor 
ook de persoonlijke online verkoop pagina 
ingezien kan worden.

• Prijzen voor 3 meest verkopende teams en 
voor de topverkoper bij VDZ.

• Tussenstanden op een TV scherm in  
de kantine.

En dat moet allemaal resulteren in meer en gemak-
kelijkere verkoop, waardoor meer geld naar het 
clubdoel gaat en naar de teamuitjes van de elftallen 
(CL  MO13/JO13). In totaal doen 390 kinderen 
mee over 40 elftallen.

Wil je ook helpen om het clubdoel te halen?
Koop zelf losse loten of koop als team of bedrijf een 
superlot?  Scan de QRcode en maak ook kans op 
de prijzen.

De werkgroep Grote Clubactie VDZ 

De Grote Clubactie 2023 
Schema
 
23 september Officiële start verkoop
1 november  Inleveren lotenboekjes bij VDZ 

in de kantine
13 november Einde online verkoop
14 november  Uitslag best verkopend team en 

best verkopende individu
28 november Trekking Grote Clubactie loterij
29 november  Bekendmaking trekkingsuitslag: 

PRIJZEN!
15 januari  Uitkeren opbrengst vanaf  

15 januari

Info vanuit VDZ: 
https://www.vdz-arnhem.nl/groteclubactie/

Scan de QR code om 
online (losse) loten te 
kopen

Scan de QR code om 
als team of als bedrijf 
online superloten te 
kopen.



Wethouder Paul Smeulders geeft extra Wethouder Paul Smeulders geeft extra 

steun voor vluchtelingenbeleid VDZsteun voor vluchtelingenbeleid VDZ

Wethouder Paul Smeulders overhandigd Gert-Jan Schouten 
de cheque van 30000 euro, voor vier verenigingen 

Iedereen moet kunnen sporten en bewegen. Juist ook 
mensen die een fysieke beperking hebben of andere 
belemmeringen ervaren. Sport en bewegen staat open 
voor íedereen, ongehinderd door leeftijd, lichamelijke 
of geestelijke conditie, geaardheid en etnische achter-
grond. Halen we de letterlijke en figuurlijke drempels 
weg, dan kan sport een belangrijke bijdrage leveren 
aan sociale cohesie en ontmoeting. Sporten en bewe-
gen in groepsverband levert sociale contacten op en 
verkleint het gevoel van eenzaamheid. 

Daarom heeft VDZ ruim één jaar geleden sa-
men met Eldenia, Arnhem Eagles Basketbal en 
Hockeyclub Upward een aanvraag gedaan bij het 

Arnhems Sport en Beweegakkoord voor een structurele 
aanpak voor het sporten en bewegen van vluchtelingen bij 
Arnhemse sportverenigingen.

Op 25 september kwam wethouder vluchtelingen Paul 
Smeulders langs bij VDZ om met de vier verenigingen en 
het sportbedrijf in gesprek te gaan. Tijdens deze avond 
heeft de gemeente laten weten dankbaar te zijn voor het 
werk dat de verenigingen al doen en te willen helpen. 
Komend jaar wordt een bedrag van €30.000 euro vrijge-
maakt om de verenigingen te ondersteunen en te komen 
tot een structurele aanpak in Arnhem. VDZ is erg blij met 
deze financiële ondersteuning. 

We vroegen aan Stan Minderaa waar de 
club het geld allemaal voor kan inzetten:
“Dit geld gaat grotendeels naar ondersteuning op het veld. 
Een klein deel is beschikbaar voor kleding, activiteiten van 
teams en administratieve ondersteuning. Bij VDZ hebben 
we natuurlijk veel teams die vluchtelingen opvangen en 

die willen we graag iets bieden als het gaat om activiteiten 
en de kosten daarvan. VDZ heeft veel meer vluchtelin-
gen dan andere verenigingen en dit zijn veelal jongeren 
zonder status. Dit terwijl een Eldenia vooral jongeren heeft 
met status. Jongeren zonder een status kunnen geen lid 
worden van de KNVB en dus geen wedstrijden spelen. Zij 
kunnen alleen trainen.”

Wat is er nodig om de aanpak nog beter 
gestructureerd in vullen?
“Met name ondersteuning vanuit de gemeente of sport-
bedrijf. Zij moeten een meer coördinerende rol vervul-
len zodat de vluchtelingen meer worden gespreid over 
verenigingen. Ook kunnen zij sportaanbod creëren in de 
middagen, iets dat voor ons niet haalbaar is. Wij maken 
momenteel elke maandagavond van kwart over 7 tot 10 
een veld vrij en dat is het maximale dat wij kunnen doen. 
Jongeren die op maandagavond trainen, doen dit koste-
loos en onder de begeleiding van GertJan Schouten. Hij 
is de drijvende veer achter dit alles.”
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BVr adVies, accountants en BelastingadViseurs

Een eerlijk advies of overzicht nodig?
Wij reiken u graag de helpende hand.

njiRnaV&tuohkreBnavmaetteH

Accountants en Belastingadviseurs 

B.V. streeft dagelijks naar een hoge 

kwaliteit en tevredenheid in hun 

dienstverlening. 

U kunt bij ons terecht voor:

 (LOON)ADMINISTRATIE 

 JAARREKENINGEN   

 eenmanszaken

 vennootschappen

 stichtingen

 ACCOUNTANTSVERKLARINGEN  

 ALLE FISCALE AANGIFTEN 

 inkomstenbelasting

 vennootschapsbelasting

 omzetbelasting

 FISCALE ADVISERING

 bedrijfsovernames

 herstructureringen

 inkomensplanning

A Röellstraat 1

 6814 JC Arnhem

T  (026) 74 10 710

A De Hofstede 30

 4033 BV Lienden

T  (0488) 74 00 40

E info@bvradvies.nl

I www.bvradvies.nl

• 

• 

• 

• 

• 



25

Een eerlijk advies of overzicht nodig?
Wij reiken u graag de helpende hand.

njiRnaV&tuohkreBnavmaetteH

Accountants en Belastingadviseurs 

B.V. streeft dagelijks naar een hoge 

kwaliteit en tevredenheid in hun 

dienstverlening. 

U kunt bij ons terecht voor:

 (LOON)ADMINISTRATIE 

 JAARREKENINGEN   

 eenmanszaken

 vennootschappen

 stichtingen

 ACCOUNTANTSVERKLARINGEN  

 ALLE FISCALE AANGIFTEN 

 inkomstenbelasting

 vennootschapsbelasting

 omzetbelasting

 FISCALE ADVISERING

 bedrijfsovernames

 herstructureringen

 inkomensplanning

A Röellstraat 1

 6814 JC Arnhem

T  (026) 74 10 710

A De Hofstede 30

 4033 BV Lienden

T  (0488) 74 00 40

E info@bvradvies.nl

I www.bvradvies.nl

• 

• 

• 

• 

• 

Na een reis van zestien jaar is 
Thom van den Berg (28) eindelijk 
weer thuis op het oude honk bij 
VDZ. Na avonturen in de jeugd 
van Vitesse, in Californië en bij 
MASV wacht hem nu meteen een 
spetterende rentree in Arnhem.

Voor Thom van den Berg 
en derdeklasser VDZ 
staat bij de competitiestart 

komende zaterdag (20.00 uur op 
sportpark ’t Cranevelt) de clash 
met aartsrivaal SML op het pro-
gramma. “Die derby heb ik dus nog 
nooit gespeeld. Daar kijk ik echt 
naar uit, het is een wedstrijd die 
leeft”, zegt de Arnhemmer. Van den 
Berg moest zich bij zijn terugkeer 
wel weer even moest voorstellen. 
“Het duurde even voor Steef Brinkhoff en Marcel Broecks 
(oude garde van VDZ, MG) in de gaten hadden wie ik ook 
alweer was. Maar het is natuurlijk ook een tijdje geleden.”

Geen NEC, maar Vitesse
De middenvelder, een typische verbindingsspeler, stond 
op jonge leeftijd al in de belangstelling van profclubs. 
NEC leek het te worden, maar nadat Van den Berg lucht 
kreeg van de interesse van Vitesse, was de keuze snel 
gemaakt. “Een Arnhemse jongen in Nijmegen, dat voelde 
niet goed”, zegt Van den Berg lachend. De periode bij 
Vitesse duurde zes jaar. Omdat een contract bij de Arn-
hemse club er niet in zat, en hij niet op zoek wilde naar 
een contractje bij een andere club, koos de Arnhemmer 
voor zijn maatschappelijke carrière en het avontuur. “Dat 
wilde ik combineren. Samen met Jeroen Meefout (even-
eens Vitessejeugd, MG) heb ik daarom een spelersprofiel 
opgesteld en dit naar veel universiteiten in de Verenigde 
Staten gestuurd.”

San Diego State University
Van den Berg belandde daardoor bij de San Diego State 
University, waar het voetballen gecombineerd werd met 
een studie economie. “Mooie jaren, maar wel intensief”, 

Thom van den Berg weer thuis
zegt Van den Berg, die 5,5 jaar in 
Californië verbleef en er ook de 
eerste stapjes in het trainersvak 
zette. Begin 2020 keerde de Arn-
hemmer terug naar Nederland 
om aan de slag te gaan als IT-
consultant. “Leven in Nederland 
voelde voor mij toch prettiger.”

Lange vakantie
Het voetballen werd weer opge-
pakt bij het ambitieuze MASV. 
Niet alleen vanwege de sfeer, 
maar ook omdat er veel beken-
den rondliepen. Van den Berg 
had in het succesvolle vorige 
seizoen, waarin de ploeg in de 
eerste klasse de titel greep, in 
eerste instantie een basisplaats, 
maar koos in oktober voor een 

lange vakantie naar Californië. Bij terugkeer was hij zijn 
vaste plek kwijt. “Van die keuze heb ik geen spijt. Een 
goede vriend ging trouwen. Natuurlijk verwachtte ik mijn 
plek weer te heroveren, maar dat zat er niet in. De ploeg 
draaide goed en mijn vervanger Latif El Malki deed het 
uitstekend.”

Plezier en prestatie
Van den Berg koos daarop voor VDZ. “De eerste klasse 
is een leuk niveau, maar vraagt wel het nodige. Nog een 
niveau hoger en dus vierde divisie bij MASV zag ik ook 
niet zitten. De balans tussen plezier en prestatie is voor 
mij heel belangrijk”, zegt de middenvelder, met het nodige 
blessureleed in zijn rugzak. “Ik heb volgens mij nog één 
goede meniscus, daar denk ik ook aan. Die knieën van mij 
moeten nog wat langer mee.”

Van den Berg pakt bij VDZ zijn trainersactiviteiten weer 
op. “Samen met Arjen Koudijs train ik het Onder 16team. 
Bovendien ga ik aan de slag met de UEFA Ccursus. Ik 
heb geen specifieke ambitie op dat vlak, maar wil er uiter-
aard wel iets meedoen. Dat bekijk ik per seizoen. Maar 
eerst het potje tegen SML. Ik heb wel een droomscenario 
in gedachten.”

In de Gelderlander van 20 september stond een verhaal over Thom van den Berg ooit begon 
in de jeugd van VDZ maar en nu weer terug is in het eerste. We wilden jullie dit verhaal, van de 
hand van Marco Gerritsen, niet onthouden.

Foto Hennij Holtus
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In de laatste uitgave van het vorige seizoen schreef 
ik dat de commissie VDZ Hogerop volop bezig is om 
een nieuwe hoofdsponsor te vinden wat ook nodig 

was omdat onze vorige hoofdsponsor BVR Accountants 
en belastingadviseurs na 10 jaar gestopt is. We zijn in 
het voorjaar begonnen om met een kandidaatsponsor in 
gesprek te gaan en die wilde het liefst met meerdere be-
drijven een duo hoofdsponsorschap aangaan. Dit heeft er 
na een aantal gesprekken toe geleid dat we twee bedrijven 
bereid hebben gevonden om samen het hoofdsponsor-
schap te gaan starten voor vier jaar, bewust tot na 2026 
wanneer VDZ het 100jarig jubileum viert. 

Het gaat om Willemsen Makelaars en COOP Alteveer. In 
de laatste gesprekken hebben we het concept uitgewerkt 
en al pratende kwam naar voren dat beide bedrijven niet 
perse hun logo groot op het wedstrijdshirt wilden hebben 
maar het voldoende is om alleen op de mouw zichtbaar 
te zijn en wel groter op de trainingspakken en tassen. Uit-
eindelijk hebben we het plan zodanig uitgewerkt dat VDZ 
samen met beide bedrijven ervoor kiezen om de ruimte op 
het shirt beschikbaar te stellen aan een (lokaal, Arnhems) 
goed doel en dat we in de periode van vier jaar jaarlijks 
wisselen. We hebben na overleg besloten om Ome Joop’s 
Tour als eerste voor te dragen als goede doel. Deze stich-
ting verzorgt al bijna 75 jaar een ruime vakantieweek voor 
kinderen waarvan de ouders niet in staat zijn een vakantie 
te betalen voor hen. Ze gaan dan geheel verzorgd en 
georganiseerd door Nederland met de fiets.

Beide sponsoren zijn unaniem in de keuze om zo ook het 
maatschappelijke belang van dit concept te benadruk-
ken. In een eerdere persbericht gaven zij ook aan ”VDZ is 
een prachtige vereniging die we de komende jaren graag 
blijven steunen op weg naar het 100-jarig bestaan. VDZ 
is nog een echte vereniging waar iedereen meedoet en 
meetelt, van eerste elftal tot kleinste mini’s. We leveren 
ook graag een bijdrage aan een aantal goede doelen in 
de stad. Door ze extra in het zonnetje te zetten via het 
shirt van VDZ. Veel goede doelen zijn onmisbaar voor een 
stad als Arnhem en kunnen een extra zetje in de rug zeker 
gebruiken, zoals ook Ome Joop’s Tour. Dat doen we graag 
op deze manier en het heeft voordeel voor alle partijen.” 

Verder is het idee dat de komende jaren er nog zeker 
plaats is voor nog aantal bedrijven / partners die in de 
concept mee willen doen zodat we in de concept kunnen 
groeien ook qua financiële mogelijkheden voor VDZ 

waarin de komende jaren nog wel een aantal uitdagingen 
aan gaan komen zoals de mogelijke nieuwbouw en het 
100-jarig jubileum. 

Ome Joops Tour was ook uiteraard zeer verrast over 
ons verzoek en voorstel en zien op deze manier ook veel 
mogelijkheden tot samenwerken om bijvoorbeeld meer 
sponsors te kunnen vinden maar ook mogelijk meer vrij-
willigers te vinden binnen VDZ die in de zomer mee kun-
nen helpen met de vakantieweek. Ook qua publiciteit is 
dit voor VDZ natuurlijk prachtig. Dit concept met een goed 
doel op het shirt is niet nieuw in Nederland maar in de 
omgeving van Arnhem zijn we zeker de eerste vereniging 
die dit zo presenteert.  Marcel Legerstee, voorzitter van 
Ome Joop’s Tour zei in een persbericht dan ook : “Het is 
een hartstikke mooi gebaar van de sponsors en VDZ om 
Ome Joop’s Tour op deze manier te steunen. Des te meer 
aandacht voor onze stichting, des te meer kinderen we 
een onbezorgde vakantie kunnen bieden.”

De afgelopen maanden is er dus hard gewerkt om dit te 
realiseren en gelukkig konden we het nieuwe shirt net 
op tijd presenteren bij de eerste wedstrijd van de nieuwe 
competitie. Dit bleek ook direct het mooie affiche VDZ
SML te zijn en zoals vaker is deze wedstrijd in een mooie 
ambiance op zaterdagavond gespeeld. Dit was natuurlijk 
een uitgelezen moment om zowel de contracten te onder-
tekenen en daarnaast het nieuwe shirt te presenteren. Na-
mens Willemsen makelaars waren Roy Boesveld en Henk 
Willemsen aanwezig en namens COOP Alteveer waren 
Ben Hartgers en Wijnand Manders. Uiteraard was er ook 
een delegatie van Ome Joop’s Tour aanwezig waaronder 
Marcel Legerstee. Het was een mooie avond met een 
spannende wedstrijd die eindigde in 11 met een mooi 
aantal toeschouwers van rond de 600. Na de wedstrijd 
was het nog lang gezellig en druk in ons clubhuis dus een 
avond om met een tevreden gevoel op terug te kijken. 

Zoals ik in de vorige Volharder al had aangegeven is VDZ 
Hogerop ook begonnen om de oude club van 100 in een 
nieuw jasje te steken. We hebben met een nieuw concept 
Club van 1926 / Vrienden van VDZ ontwikkeld om zo extra 
gelden te realiseren voor bepaalde doelen als ondersteu-
ning jeugd, bepaalde faciliteiten voor dames en heren 
selectie, nieuwbouw en jubileum.  We zullen jullie bij de 
volgende Volharder hier ook nog verder over informeren.

Evert van Amerongen
voorzitter van VDZ Hogerop, sponsorcommissie VDZ

Nieuwe hoofdsponsoren



VDZ
HOGEROP

De nieuwe hoofdsponsoren v.l.n.r. Henk Willemsen, Wijnand Manders, Roy 
Boesveld en Ben Hartgers. Rechts is Marcel Legerstee van Ome Joop’s tour 
 in gesprek met spreekstal-meester Willem Meijer (links)
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Beste leden,
Zoals elk jaar verheugen we ons op jullie inzet in de bar 
en keuken van het clubhuis van 12 uur (4 diensten) per 
jaar. Dit geldt voor ouders van leden tot O15 en voor 
leden vanaf O19 (leden van O16 t/m O19 vervullen hun 
vrijwilligerswerk in de vorm van teamdiensten).
Let erop dat je tijdig je diensten zelf inroostert, anders kun 
je door ons ingeroosterd worden op een moment dat het 
jou niet schikt. Wijzigen van een dienst kan dan niet meer. 
Dat kost ons teveel tijd, gezien het grote ledenaantal. 

Juiste gegevens
Let er ook op dat je juiste mailadres bij onze ledenadmi-
nistratie bekend is, zodat je op de hoogte bent als je bent 
ingeroosterd. As je niet op komt dagen, leidt dat tot een 
boete.

Vrijstelling
Let er ook op dat als je vrijstelling hebt van bar en keuken 
diensten, omdat je bijvoorbeeld een andere functie, zoals 
trainer o.i.d. vervult, die functie bekend is bij onze leden-
administratie. Dit om te voorkomen dat je toch ingepland 
wordt. Deze diensten verwijderen en opnieuw inplannen 
kost ons veel tijd.

Rooster jezelf in!
In de eerste seizoenshelft zijn nog een paar gaten in de 
planning. Als je wilt helpen die in te vullen, stuur een mail 
naar: planning@vdzarnhem.nl. Je kunt hiervoor ook nog 
door ons ingepland worden. Begin november gaan we de 
tweede seizoenshelft inplannen.

Lees alles over de vrijwilligersregeling op
https://www.vdzarnhem.nl/823/voorendoorleden/

We rekenen op jullie :)
Met vriendelijke groeten,

Paula Wassenberg
Planning VDZ 

Planning Vrijwilligersregeling

Even voorstellen:

Ik ben Paula Wassenberg en net gestart als vrijwil-
ligerscoördinator. Onze zoon Tobias voetbalt sinds 
de start van dit seizoen bij JO126 met veel plezier. 
Met mijn man Maarten en onze andere zoon Lars 
van 8 zijn we afgelopen zomer teruggekomen van 
een verblijf van krap 15 jaar in Gambia, West Afrika. 
We waren wel elk jaar 3 maanden in Nederland, dus 
helemaal nieuw is het niet. We zijn begonnen aan 
ons volgende avontuur: weer settelen in Nederland. 
Stuur me gerust een mail via planning@vdzarnhem.
nl, of spreek me aan als je me op de club of langs de 
lijn ziet."
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Marco Berghege

Even voorstellen. Ik ben Marco Berghege; een enthousiast hobbyfotograaf 
en sta regelmatig langs de lijn foto’s te maken van wedstrijden van mijn 

zoon die nu ondertussen in de J0131 speelt. Eind vorig jaar werd ik benaderd 
om deel te gaan nemen aan de redactie van “De Volharder” als fotograaf. Om-
dat mooie foto’s maken gewoon té leuk is en een rol als VDZfotograaf alleen 
maar reden te meer is om op pad te gaan, kon ik natuurlijk geen nee zeggen. 
Sinds deze zomer maak ik deel uit van de redactie. Jullie kunnen mij zomaar 
langs het veld of bij andere clubgelegenheden aantreffen terwijl ik plaatjes aan 
het schieten ben. Dus… Let erop! Mooie acties laten zien, veel plezier maken 
en lekker jezelf zijn. Tot “Click”! 

Ruben Wiltink

Hallo iedereen, ik ben Ruben, trotse 
vader van Kian, een energieke 10jarige 

voetballer in het team JO111. Meestal vind je 
me langs de zijlijn, waar ik natuurlijk het team 
aanmoedig. Naast het klappen en juichen heb 
ik nu ook een nieuwe rol binnen de club. Sa-
men met hoofdredacteur Rudi zorg ik voor de 
vormgeving van ons clubblad, de Volharder. 
Ik zet graag mijn passie voor design in om 
ervoor te zorgen dat alle verhalen van onze 
redacteuren en leden mooi worden gepresen-
teerd. Ik ben ontzettend nieuwsgierig naar wat 
dit seizoen ons gaat brengen en natuurlijk hoe 
we dit allemaal kunnen laten zien in de Vol-
harder. Dus kom maar op met jullie verhalen!

Karlijne van Roosmalen

Ik ben Karlijne van Roosmalen en nieuw bij de redactie van de Vol-
harder als hobbyfotograaf. In het dagelijks leven doe ik iets heel an-

ders; ik werk als GZ psycholoog in de specialistische jeugd geestelijke 
gezondheidszorg. Daarnaast vind ik het o.a. leuk om in mijn vrije tijd 
plaatjes te schieten op feestjes of andere bijzondere gelegenheden. 
Ik woon samen met Wouter en onze drie kinderen Mees, Daan en 
Mila in de buurt van VDZ. Onze twee jongens voetballen met heel veel 
plezier bij VDZ (JO14 en JO15). De club, hun teams, en alles daarom-
heen, is enorm belangrijk voor hen. Ze leven toe naar alle zaterdagen 
op het gras en leren, naast de techniek, zo veel op het veld. Dat vind 
ik het mooie aan deze sport en wat ik zie gebeuren bij VDZ; Er wordt 
vriendschap gesloten, samengewerkt, relletjes worden opgelost, 
angsten, frustraties overwonnen en grenzen verlegd. Ik stond al heel 
regelmatig langs de lijn, maar vind het erg leuk om door het fotografe-
ren nog meer betrokken te raken bij VDZ. Wie weet tot langs de lijn!

Nieuwe redactieleden
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Slagerij Putman

complete BBQmenu's vanaf €13,95 p.p.

Barbecuen in de tuin, op het balkon, 

op de camping of het dakterras... Wat is er

gezelliger dan samen barbecuen? Lekker met z’n

allen smullen van gegrild vlees, frisse salades, 

stokbrood en koele drankjes!

Ga nu naar de site voor de  verschilllende 

mogelijkheden: www.slagerijputman.nl of 

bel 026-4425368

 BBQ  menu’s 

Zomerse

worstmakerij 
traiteur

 | Steenstraat 90, Arnhem | www.slagerijputman.nl | 0264425368 |

 
complete BBQ 
menu’s vanaf 
€15,25 p.p.



De JO154 hadden zaterdag 23 september een top-
dag. De jongens wonnen hun eerste wedstrijd van 

het seizoen. Ze wonnen met 41 van de   JO153 van SC 
Westervoort. Diezelfde dag  waren ze de ballenjongens bij 
de avondwedstrijd van VDZ 1 tegen SML 1. Het was een 
prachtige avond met vuurwerk, veel publiek en een mooie 
wedstrijd. Helaas speelde ons eerste gelijk tegen hun 
grote rivaal maar dat mocht de pret niet drukken.
In de wedstrijd tegen Westervoort werden wij ondersteund 
door Kenchi Guerra Lopez, speler uit de JO12. Hij gaf 
een heerlijke assist waardoor zijn broer Ynti de 41 kon 
maken. Het was een regenachtige maar geslaagde voet-
balmiddag voor JO154.

Dit seizoen wordt trainer Lambert Koonstra ondersteund 
door de Rashaan Darim en Roy Bosman, allebei spelend 

bij het vijfde elftal op zondag. Na de eerste weken training 
met veel blessures en de keeper die tijdens de eerste 
warming up uitviel, is het een superteam om mee te trai-
nen. Namens jullie trainers en ouders, ga zo door!

Roy Bosman

Een geslaagde dag 
voor de JO15-4

Otis Hoekstra 
Team JO109

VDZ Vr 1  Trekvogels Vr 2: 3  0
1 oktober 2023 

Robbe  van Gessel
Team JO9-1

VDZ 1   SML 1: 1  1
23 september 2023 

PUPIL VAN DE WEEK
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VDZ  Scheids-
rechtersaca-
demie
pdftitel voor inhoudsopgave

Clubscheidsrechters zijn van cruciaal belang. 
Zonder scheidsrechter kan er niet worden 
gespeeld. Al jaren is er een groot tekort aan 
scheidsrechters op alle niveaus. Daarom heeft 
VDZ sinds 2018 een scheidsrechtersacademie. 
Hiermee willen we meer (jeugd)leden, 
ouders en andere vrijwilligers opleiden tot 
gediplomeerd clubscheidsrechter. 

De VDZ Scheidsrechtersacademie houdt zich 
bezig met het werven, opleiden en begeleiden van 
clubscheidsrechters. Waarbij de scheidsrechter gezien 
wordt als een sportman of sportvrouw, met dezelfde 
ambities en uitdagingen als de voetballers van VDZ. 
Ook willen we een omgeving scheppen waarin iedere 
scheidsrechter met respect wordt behandeld, met 
plezier kan fluiten en zich veilig voelt vóór, tijdens 
en na een wedstrijd. Dus fluiten met meer plezier. 
Daarover sprak De Volharder (clubblad VDZ) met 
Roy Bosman, scheidsrechterscoördinator van de VDZ 
Scheidsrechtersacademie.

Wie is Roy Bosman? 

Laten we beginnen bij het begin, wie is Roy Bosman? 
‘Ik zal het kort houden. Ik ben 22 jaar, woon sinds een 
paar jaar in Heelsum en ben in het dagelijkse leven 
buschauffeur. Sinds anderhalf jaar voetbal ik bij VDZ, 
als keeper, in het vijfde mannenteam. Een vriend 

vroeg me. Ik moest er even over nadenken, want 
voetbal is nieuw voor mij. Ik heb jaren gekeept bij een 
handbalclub. 

Mijn eerste kennismaking met VDZ was gelijk 
een wedstrijd fluiten. Ik had aangeboden om een 
oefenwedstrijd te fluiten. Die avond heb ik nog snel 
de spelregels geleerd, spelregelbewijs gehaald en de 
volgende dag stond ik op het veld om de wedstrijd in 
goede banen te leiden.’

Hoe word je scheidsrechterscoördinator? 

Dat is niet zo moeilijk vertelt Roy: ‘Naast het keepen 
heb ik in mijn jeugd ook op internationaal niveau 
handbalwedstrijden gefloten. Op mijn 15e werd ik 
scheidsrechterscoördinator bij mijn club en dat heb ik 
een paar jaar gedaan. Dat vond ik wel een uitdaging 
met veel verantwoordelijkheid. Ik was vooral bezig met 
het werven, instrueren, inplannen en begeleiden van 
handbalscheidsrechters. Omdat Jeroen Westen, de 
scheidsrechterscoördinator van VDZ, aangaf na 5 jaar 

Fluiten met meer 
plezier
In gesprek met scheidsrechterscoördinator Roy Bosman 
over de VDZ Scheidsrechtersacademie

het coördinatorstokje te willen overdragen, kwam men 
al snel bij mij. De handbalclub had 250 leden, VDZ heeft 
er 1500. Dat is wel een verschil. Het lijkt me mooi om 
mijn ervaring van het handbal te gebruiken bij zo’n grote 
voetbalvereniging. Kijken of het bij VDZ ook lukt. Er is 
veel ambitie en er wordt veel gepraat, maar leden en 
ouders moeten wel in actie komen, anders lukt het niet.’  

Wat wil je bereiken met de VDZ 
Scheidsrechtersacademie? 

Roy heeft een aantal duidelijke doelen voor ogen. Eerst 
wil Roy zijn voorganger Jeroen Westen complimenteren 
en bedanken. ’Jeroen heeft als pionier de afgelopen 
jaren bergen werk verzet. De scheidsrechtersacademie 
is een begrip, er is een groep trouwe 
clubscheidsrechters en er ligt een goede basis aan 
cursussen, kleding en materiaal. Die lijn wil ik allereerst 
voortzetten, en daarna kijken waar we nog zaken 
kunnen verbeteren.’ Want zo zegt Roy: ‘Met 1500 leden, 
80 teams en 40 tot 50 thuiswedstrijden per week zijn 
er veel clubscheidsrechters nodig. Op langere termijn 
willen we doorgroeien naar 75 tot 100 goed opgeleide 
clubscheidsrechters. Van pupillenscheidsrechters tot 
aan KNVB scheidsrechters, in elke categorie voldoende. 
Ik zeg altijd: “Een bal heb je nodig om te scoren, maar 
een scheidsrechter om het doelpunt toe te kennen.”’ 

Mooie ambities, hoe pak je het aan?

Daar heeft Roy een duidelijk beeld bij: ‘Vanaf komend 
seizoen gaan we meteen bij de jeugd aan de slag. 
Jong geleerd is oud gedaan. Voor jeugdspelers 
O13/O14 organiseren we een spelregelavond, 

met meteen een vlaginstructie voor de ouders 
zodat er ook genoeg clubgrensrechters zijn. 
Verder krijgen alle O15-jeugdspelers een korte 
scheidsrechterscursus en kunnen ze alvast met 
fluiten oefenen bij jeugdtoernooien. Vanaf O16 
kunnen jeugdspelers als vrijwilligerswerk kiezen voor 
clubscheidsrechter. Daarmee hopen we van onderaf 
het scheidsrechterskorps uit te breiden, maar dat duurt 
even. 

Ook wil ik herkenbaar aanwezig zijn langs de velden, 
zeker in het begin. Beschikbaar zijn om vragen 
te beantwoorden en hier en daar een wedstrijd te 
fluiten. Elke scheidsrechter heeft zijn eigen verhaal, 
deze verhalen probeer ik waar nodig te gebruiken. 
Vooral om nieuwe scheidsrechters te motiveren, 
maar ook vooraf te instrueren over mogelijke situaties 
die zich kunnen voordoen. Verder gaan we actief 
clubscheidsrechters werven onder seniorenleden, 
ouders en andere vrijwilligers. Maar ik doe het zeker 
niet alleen.’, zo besluit Roy zijn betoog: ‘Er is een 
nieuwe scheidsrechterscommissie met planners en 
praktijkbegeleiders. Samen stippelen we de koers uit en 
verdelen we alle taken.’ Roy heeft er zin in, dat maakt 
het gesprek wel duidelijk. 

Waarom zou je clubscheidsrechter worden?

Onbekend maakt onbemind zeggen we vaak, en zo 
is het met fluiten ook. Roy somt een paar voordelen 
op: ‘Als scheidsrechter ben je lekker aan het sporten 
en bewegen. Je ontwikkelt je ook op persoonlijk vlak. 
Je leert de leiding nemen, beslist snel, communiceert 
duidelijk, lost discussies tussen spelers op en je zorgt 
voor goed teamwork tussen spelers, begeleiding en 
grensrechters. 

“Een bal heb je nodig 
om te scoren, maar een 
scheidsrechter om het 
doelpunt toe te kennen.”

Roy Bosman, 

scheidsrechterscoördinator VDZ

Beeld: Roy Bosman in het dagelijkse leven

Beeld: Scheidsrechter Emil Dekker

Beeld: Scheidsrechterscoördinator Roy Bosman
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Zaken die voor een scheidsrechter van belang zijn, 
maar ook naast het veld goed van pas komen.

Het geeft veel voldoening als het dankzij jouw leiding 
een sportieve wedstrijd is en beide teams met een 
glimlach van het veld stappen. Zoals Jeroen Westen 
altijd zei: “Fluiten is niet zo moeilijk als het lijkt en 
het is veel leuker dan je denkt.” Je kunt diverse 
scheidsrechterscursussen volgen, bij VDZ en de 
KNVB. Praktijkbegeleiders en ervaren scheidsrechters 
begeleiden je bij cursussen en het fluiten van de eerste 
wedstrijden. Je krijgt een scheidsrechterstenue en een 
attributenset van de club. 

Als je wilt kun je eerst een proefwedstrijdje fluiten om te 
kijken of het wat is. Carriere maken als scheidsrechter 
kan ook. In het verleden zijn clubscheidsrechters 
regelmatig doorgestroomd naar hogere KNVB-
regionen. En, als clubscheidsrechter hoef je geen 
ander vrijwilligerswerk bij VDZ te doen als je minstens 
8 wedstrijden per seizoen fluit, dus dat is mooi 
meegenomen. Je kunt ook vaste clubscheidsrechter 
worden van een team, bijvoorbeeld het team van je 
kind of van een voetbalvriend. Wat dat betreft zijn er 
veel mogelijkheden, dus neem gerust contact op als je 
meer wil weten’, zo besluit Roy zijn hele waslijst aan 
voordelen. 

Heb je nog laatste tip voor de leden?

Als afsluiter heeft Roy nog een sterke wens: ‘Ik hoop 
dat elke scheidsrechter respect krijgt van alle spelers, 
coaches en toeschouwers langs de lijn. Wij doen dit 
vrijwilligerswerk met plezier. Elke situatie is anders, 
maar wij blijven te allen tijden sportief naar elkaar. Ik 
zie graag dat spelers het spel sneller hervatten omdat 
zij weten wat de regels zijn. O ja, trainers, laat iedereen 
goed oefenen op het ingooien, dat scheelt ook een hoop 
tijd, en misschien haal je er wel een scoringskans uit.’

Het realiseren van zo’n ambitieuze scheidsrechters-
academie kun je als amateurvoetbalvereniging niet 
alleen. Vandaar nog een laatste oproep van Roy: ‘Het 
zou helpen als er bedrijven of instellingen zijn die 
VDZ willen steunen bij het verder ontwikkelen van de 
scheidsrechtersacademie. Het is een mooie en nuttige 
manier om invulling te geven aan de maatschappelijke 
doelen van een organisatie.’  

Volharding doet zegevieren. Ook met de VDZ 
Scheidsrechters-academie.

Roy, bedankt voor dit gesprek en heel veel succes met 
de VDZ Scheidsrechtersacademie. 

De Volharder, clubblad VDZ

Meer informatie over de VDZ Scheidsrechters- 
academie vind je op: www.vdz-arnhem.nl

Scheidsrechterscoördinator Roy Bosman is te bereiken 
via: scheidsrechter@vdz-arnhem.nl

“Fluiten is niet zo moeilijk 
als het lijkt, en het is veel 
leuker dan je denkt.”

Jeroen Westen, initiatiefnemer VDZ 

Scheidsrechtersacademie

Scan de QR code voor meer 
informatie over de VDZ 
scheidsrechtersacademie
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Kom langs voor meer informatie!



Het seizoen is van start en het is heerlijk om te zien 
hoe iedereen weer lekker aan het ballen is. En wat 
hebben we een mazzel met het mooie weer, fijn ook 
voor de toeschouwers langs de lijn. 

Fijn ook te zien dat er zoveel toeschouwers langs 
de lijn stonden op zaterdag 23 september in de 
derby VDZSML, waar voor de wedstrijd de nieuwe 

hoofdsponsors werden gepresenteerd. Door mooie sa-
menwerkingen van de horecacommissie, de hulp van de 
mannen van VDZ2 en veel vrijwilligers is het een mooie 
avond geworden waar we, ondanks het gelijkspel, met 
trots op terug kunnen kijken.

Heidag
Op een zondagmiddag eind september hebben we als 
bestuur onze hoofden bij elkaar gestoken om onze blikken 
te richten op de toekomst: hoe gaat het met het speerpun-
tenplan van VDZ en moeten er nog zaken bijgesteld wor-
den. In een prachtige ruimte van Restaurant Trix hebben 
we met elkaar de vele plannen en ideeën doorgenomen 
en hebben we mooie inzichten gekregen. Fijn ook om als 
bestuur zo’n middag te gebruiken om het eens beter en 
uitgebreider met elkaar over de belangrijke zaken van 
onze club te hebben. 

Nieuwbouw
Los van deze middag, zijn we als bestuur vanzelfspre-
kend met veel meer dingen bezig. Zo wordt door de 
nieuwbouwcommissie nog steeds hard gewerkt aan alle 
plannen rondom de nieuwbouw. Zoals beloofd in de ALV 
van juni zal er op vrijdagavond 3 november een infor-
matieavond worden gepland voor alle leden waarin de 
plannen en planning worden toegelicht. We houden jullie 
hiervan op de hoogte via de website en onze social medi-
akanalen en hopen natuurlijk veel leden te zien.

ALV
De algemene ledenvergadering hebben we ook gepland, 
die staat voor donderdag 30 november. Het speerpun-

tenplan dat we als bestuur 
hebben besproken en 
aangescherpt, wordt daar 
gepresenteerd. Natuurlijk 
worden ook de stand van zaken omtrent 
de financiën van de club gedeeld en hebben we onze 
leden die avond nodig om in te stemmen met plannen en 
ideeën voor de club. Hier hopen we ook veel van jullie te 
mogen zien. 

Cheque
Wellicht hebben jullie het op onze social mediakanalen 
gezien, maar eind september hebben we Wethouder 
Smeulders van gemeente Arnhem mogen ontvangen, 
samen met vertegenwoordigers van de gemeente, Sport-
bedrijf Arnhem, COA, en de Arnhemse sportverenigingen 
Upward, Arnhem Eagles en Eldenia. Vanuit de gemeente 
is een mooi bedrag beschikbaar gesteld voor deze vier 
clubs om de inzet voor AMV’s (minderjarige vluchtelingen) 
goed op te kunnen vangen binnen de club. Op dit moment 
is bij ons vooral GertJan Schouten hier op een fantasti-
sche wijze heel druk mee, maar met deze bijdrage kunnen 
we deze opvang beter organiseren en faciliteren. 

Vertrouwenspersoon
Wat hebben we nog meer gedaan de afgelopen tijd? We 
zijn op zoek gegaan naar een nieuwe Vertrouwenscon-
tactpersoon, omdat Hans Arentsen helaas is gestopt. 
Onze dank gaat uit naar de inzet van Hans de afgelopen 
jaren. We hebben veel reacties op de vacature ontvangen 
en gaan nu gesprekken aan met een aantal kandidaten. 
Mocht je ook interesse hebben in een functie binnen onze 
vereniging, kijk dan eens bij de vacatures want we zoeken 
nog veel mensen!

En zo zie je dat we ook als bestuur weer op volle kracht 
aan de gang zijn om onze mooie club te laten draaien, net 
als alle andere vrijwilligers en medewerkers. 

 Nancy Meister
secretaris, bestuur VDZ

Van de bestuurstafelbestuurstafel
VDZ
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Tip van de 
Trainer
pdftitel voor inhoudsopgave

En ondanks dat we zelf allemaal een eigen visie hebben 
hoe we persoonlijk en als team het beste kunnen 
aantreden, weten we diep van binnen dat we nooit te 
oud zijn om te leren. Ons steun en toeverlaat. Hij zorgt  
ervoor dat spelers de juiste bagage meenemen het veld 
op; Technisch, tactisch maar ook persoonlijk in houding 
en gedrag. Dankzij de trainer staan spelers steviger in 
hun voetbalschoenen.

En omdat er bijna 90 teams zijn binnen onze mooie 
club, kunnen we met zijn allen van elkaar leren. In deze 
rubriek willen we inzichten van ons trainerskorps delen, 
zodat we allemaal nog beter het veld betreden bij die 
belangrijke wedstrijd in het weekend.

Voor de eerste invulling van deze terugkerende rubriek 
kunnen we natuurlijk niet anders dan de vraag stellen 
aan de hoofdtrainer van de heren van VDZ, Wilco Klop. 

Welke tip(s) heb je voor andere 
trainers van VDZ?

“Ik zou trainers de tip geven om vooral ten eerste te 
genieten van het mooie vak, waarbij het soms lastig kan 
zijn om een  groep in het gareel te houden.”

“Daarnaast zou ik adviseren om te beginnen met 
kleine stapjes en vooral in het begin de trainingen heel 
goed voor te bereiden. Om het team mee te krijgen is 
duidelijkheid 
belangrijk. 

Pass-trapoefeningen in diverse varianten zijn naast de 
warming-up de basis voor een goede training. Daarna 
zijn in verschillende positie/partij spellen heel veel 
vormen te vinden. 

Wat is jouw favoriete oefening en 
waarom? 

“Ik raad aan om de oefeningen van Louis van Gaal 
te bekijken en te downloaden. In het boek van Louis 
staan oefeningen op een mooie, duidelijke manier 
beschreven. Ik deed deze zelf ook al bij Vitesse en Go 
Ahead. 

En voor de basisoefeningen zou ik adviseren om 
het boek van Wiel Coerver met al zijn oefeningen 
te bekijken. Ik heb zelf mogen deelnemen in de 
voorbereiding hiervan. Misschien is het wel een mooie 
uitdaging deze oefenstof bij de club bij alle teams te 
introduceren?”

“Ik ben altijd van mening geweest, dat de basis bij heel 
veel voetballers niet voldoende is om uiteindelijk een 
goede, complete voetballer te worden. Daar is veel 
arbeid, training en inzicht voor nodig.”

Tip van de Trainer

“Dankzij de trainer staan 
spelers steviger in hun 
voetbalschoenen.”
Wilco Klop - Hoofdtrainer VDZ Mannen

Beeld: Boek van Louis van Gaal Biografie & Visie Beeld: Boek van Wiel Coerver - Voetbal

Bij VDZ strijden wekelijks meer dan 85 teams voor een overwinning. Van de 
mini’s tot de veteranen, allemaal zijn we bezig om beter voorbereid te zijn op 
de wedstrijden dan onze tegenstanders. 
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“Dankzij de trainer staan 
spelers steviger in hun 
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Ik heb een afspraak met Maarten Holtus, de nieuwe 
fysiotherapeut van VDZ. Als ik (een beetje te vroeg) 
het clubhuis betreed is hij nog druk bezig in zijn 
nieuwe toko. Het zijn de eerste twee ruimtes als je 
in het clubhuis naar beneden loopt naar de kleed-
kamers. Het is een drukte van belang, drie CIOS-
stagiairs worden door hem geïnstrueerd en een paar 
selectiespelers komen net uit de behandelkamer, de 
tweede ruimte ligt nog vol gereedschap, er moet nog 
wat gesleuteld worden aan het een en ander. Ik loop 
maar even naar boven en neem een koffie. Een paar 
minuten later voegt Maarten zich bij me, het wordt een 
prettig gesprek.

Wie is Maarten Holtus
Maarten is een 28-jarig fysiotherapeut die al sinds zijn 
vijfde bij VDZ rondloopt, zijn vader Hennij nam hem al 
vanaf jongs af aan mee naar de club. Tot zijn 20e stond 
hij op de groene mat maar niet alleen als voetballer, vanaf 
zijn 15e was hij ook scheidsrechter. Dat laatste heeft hij 
er een beetje aangegeven nu hij het steeds drukker krijgt 
als fysiotherapeut. Maar hij heeft ook toernooien geor-
ganiseerd, in de schoonmaak gezeten en nog veel meer 
vrijwilligerswerk gedaan.

Het bedrijf
Hij werkt sinds 2019 als fysiotherapeut. Naast zijn werk bij 
een praktijk (waarin hij zich ook bekwaamde in sportmas-
sage en samenwerkte met een podoloog) was hij ook 
werkzaam bij DFS Arnhem (eredivisie handbal), ESA 
Arnhem en Arnhemse Boys. Wat betreft de pijngrens van 
de verschillende sporters kan Maarten kort zijn. “Als ik 
zie wat geblesseerde handballers willen doorstaan om de 
volgende wedstrijd alsnog te kunnen spelen ….. Daar kan 
de gemiddelde voetballer nog een puntje aan zuigen. Aan 
de andere kant, dat was ook wel de top van Nederland, 
dat zal ook meegespeeld hebben.”

Toen hij hoorde dat bij VDZ de verzorger ermee stopte 
heeft hij voorzichtig geïnformeerd of hij wat voor VDZ kon 
betekenen. In gesprekken met Ben Hartgers, de selec-
tiecoördinator, ontwikkelde zich een mooi plan. Maarten 
zocht ruimte, VDZ een fysiotherapeut. Eén en één is twee 
en zo startte hij zijn bedrijf Fysiotherapie ’t Cranevelt bij 
VDZ in de verzorgingsruimte. Op maandag, dinsdag, 

Fysiotherapie ‘t Cranevelt
woensdag de hele dag en vrijdagavond is hij bij VDZ te 
vinden en verzorgt hij de heren 1 en 2 samen met vier 
CIOSsportmassagestagiaires. Die stagiaires zijn ook 
bij toerbeurt verzorger bij de wedstrijden van VDZ1. Zijn 
eigen cliënten komen ook naar VDZ voor behandeling. 
Hij heeft zich voor twee jaar verbonden aan VDZ met 
stilzwijgende verlenging tot aan de nieuwbouw, dan wordt 
er weer verder gekeken hoe de samenwerking bevalt en 
voortgezet kan worden.

Plannen
Maar het blijft niet bij het verzorgen van de blessures 
van Heren 1 en 2. Maarten is zeer geïnteresseerd in de 
preventieve sportkunde. Hij vertelt: “Het is veel belang-
rijker om blessures te voorkomen dan te behandelen. 
Ik probeer zoveel mogelijk blessureleed te voorkomen 
door hersteltrainingen te verzorgen voor spelers die niet 
helemaal fit uit een wedstrijd komen. Daarnaast probeer ik 
blessures te voorkomen door de blessurekans bij spelers 
te voorspellen aan de hand van lichte klachten die ik langs 
zie komen, daar kunnen we dan op inspelen. In de toe-
komst wil ik dat ook voor jeugdteams gaan doen door de 
trainers en leiders van die jongeren bewust te maken van 
de situaties die blessures op kunnen leveren, en ze beter 
te laten inspelen op de klachten die er zijn.”

In eerste instantie is zijn kunde voornamelijk ingehuurd 
door VDZ voor heren 1 en 2 maar Maarten ziet ook moge-
lijkheden, in overleg met Joost van Elden, ook de vrouwen 
1 en 2 bij de sportverzorging te betrekken, hij vindt die tak 
van VDZ even waardevol als mannenkant.

Dat ze hem al goed weten te vinden blijkt tijdens het 
interview. Verschillende malen komen mensen langs om 
afspraken te maken en hij wordt zelfs een keer naar het 
veld geroepen om assistentie te verlenen bij een training. 
Gelukkig was het slecht een lichte kneuzing en kon de 
speler zelf de kleedkamer opzoeken maar hij was toch blij 
dat er even een specialist naar gekeken had.

Ik dank Maarten voor een mooi interview en wens hem 
een goede toekomst bij VDZ toe met hopelijk veel preven-
tief en weinig echt blessurewerk.

Rudi Borkus
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Voetbal leer 
je op de VDZ 
Voetbal Acade-
mie
pdftitel voor inhoudsopgave

Sportverenigingen hebben te maken met 
grote maatschappelijke uitdagingen. Kinderen 
bewegen steeds minder, overgewicht neemt 
toe, schooluitval en criminaliteit liggen op de 
loer en veel jongeren kampen met psychische 
klachten (na Corona). Als kinderen van 
school komen kruipen ze liever achter hun 
spelcomputer, dan dat ze buiten op straat 
gaan spelen of voetballen. VDZ wil daar wat 
aan doen. Van sportverenigingen wordt ook 
verwacht dat ze hierin het voortouw nemen. 

VDZ wil als sportieve en ambitieuze voetbalclub ook de 
kwaliteit van zijn voetbalopleiding verder verbeteren. 
De prestaties van al haar voetbalteams naar een 
hoger plan tillen. Zorgen voor een goede doorstroom 
van jeugdspelers naar de senioren, zodat ze blijven 
voetballen, sporten en bewegen. Redenen genoeg voor 
VDZ om te starten met de VDZ Voetbal Academie.

Daarover sprak De Volharder (clubblad VDZ) met 
JOHN WIJBENGA, bestuurslid voetbalzaken van VDZ 
en NIEK VERHEIJEN, hoofd opleiding van de VDZ 
Voetbal Academie.

VDZ staat bekend om zijn goede jeugd-
afdeling. Waarom dan een voetbalacademie? 

Bestuurslid voetbalzaken John Wijbenga legt het uit: 
‘Klopt, opleiden is voor VDZ niet nieuw. Al jaren bieden 
wij jeugdtrainers, leiders en ouders trainerscursussen 
en instructieavonden aan, zetten we CIOS-studenten 
en KNVB-opleiders in en komen de meeste spelers in 
het eerste mannen- en vrouwenteam uit onze eigen 
jeugd. Maar stilstand is achteruitgang. Het kan altijd 
beter, leuker ook. Daarom zijn we in 2020 met de 
voetbalacademie gestart.’ 

Het hoofd opleiding heeft daarin een belangrijke rol. 
Net als de vele samenwerkingspartners en vrijwilligers 
die erbij betrokken zijn. De koers van de vereniging 
is duidelijk, zo zegt John: ‘We pakken het nog beter, 
professioneler en doelgerichter aan. Een goede 
voetbalopleiding begint bij een goede trainer en een 
goede coach. Dat geldt voor ieder team, op elk niveau 
en voor iedere jeugdspeler. Dat is onze opdracht. Leden 
vragen erom en de uitdagingen van deze tijd zijn er 
naar.’ 

Wat houdt zo’n voetbalacademie in?

‘Kort gezegd, het is de voetbalopleiding van VDZ’, 
zo geeft hoofd opleiding Niek Verheijen aan. ‘Een 
overkoepelende naam voor alle opleidingsactiviteiten 
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die we bij VDZ uitvoeren. Vanuit de academie 
ondersteunen we trainers en coaches op allerlei 
manieren. Met goede trainersopleidingen, advies, 
begeleiding, trainingsmateriaal en natuurlijk met goede 
en leuke oefenstof.’ 

Daarin gaat VDZ ver, zo vertelt Niek enthousiast 
verder: ‘VDZ is partnerclub van Vitesse, daardoor 
kunnen onze jeugdtrainers scholingsprogramma’s 
en demonstratietrainingen bij de profs volgen. 
Erg leerzaam. Ook zetten we bij de jongste jeugd 
praktijkbegeleiders in om minder ervaren jeugdtrainers 
op het veld te begeleiden en werken we nauw samen 
met een sportfysiotherapeut. Als kinderen in een 
groeispurt zitten krijgen ze vaak lichamelijke klachten 
en dan willen we blessures vermijden.’ 

Samenwerking is het toverwoord, zo veel is wel 
duidelijk, want dan bereik je meer. Zo werkt VDZ samen 
met gespecialiseerde opleiders van KNVB, NOC/NSF 
en het CIOS. Niek geeft nog een ander voorbeeld 
dat je niet snel verwacht bij een voetbalvereniging: 
‘Samen met andere sportclubs willen we de 
beweegvaardigheden van kinderen verbeteren door ze 
kennismaken te laten maken met verschillende sporten 
en spel- en beweegvormen.’ Hard nodig want, zo blijkt 
uit onderzoek, maar liefst 30 procent van de kinderen 
heeft gebrekkige beweegvaardigheden en een mindere 
motoriek. 

Het VDZ FUNdament speelt een belangrijke 
rol, wat wordt daarmee bedoeld?

‘Bij VDZ vinden we plezier het allerbelangrijkste van het 
voetbal. Ons motto is niet voor niets ‘voetbal met meer 
plezier’, daar draait het om, dat staat altijd centraal. 
Het VDZ FUNdament helpt ons daarbij’. John zegt 
het stellig. Hij weet uit eigen ervaring als jeugdspeler, 
jeugdtrainer en selectiespeler hoe belangrijk plezier in 
het spelletje is, zowel voor spelers als voor trainers en 
leiders, op elk niveau. En dan komt de prestatie vanzelf.

Met 900 jeugdleden, 180 trainers en leiders en zo’n 
1.800 wedstrijden en 5.000 trainingen per jaar is 
‘voetbal met meer plezier’ geen eenvoudige opgave. 

Wat betekent dat in de praktijk voor al die honderden 
jeugdspelers en jeugdtrainers? Niek: ‘Voor de één 
betekent dat presteren op het hoogst mogelijke 
niveau. Voor de ander betekent dat recreatief spelen 
en gezelligheid. Daarom vinden we het belangrijk dat 
iedereen bij VDZ zich op zijn of haar eigen niveau kan 
ontwikkelen. Dat hebben we met een aantal experts 
uitgezocht en vastgelegd in het VDZ FUNdament.’ 

Over dat ontwikkelen van jeugdspelers heeft VDZ een 
duidelijke visie, zo doceert Niek gedreven. ‘In het VDZ 
FUNdament laten we zien wat wij in iedere leeftijdsfase 
belangrijk vinden in de ontwikkeling van een voetballer 
of voetbalster. We geven aan welke houding en 
welk gedrag we stimuleren in de ontwikkeling als 
speler, mens en teamgenoot. We letten daarbij ook 
op fysieke, mentale en sociale aspecten, die zijn bij 
de jeugd misschien nog wel het belangrijkste. Wij 
willen dat elk kind gezien én erkend wordt, met een 
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Sportverenigingen hebben te maken met 
grote maatschappelijke uitdagingen. Kinderen 
bewegen steeds minder, overgewicht neemt 
toe, schooluitval en criminaliteit liggen op de 
loer en veel jongeren kampen met psychische 
klachten (na Corona). Als kinderen van 
school komen kruipen ze liever achter hun 
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gezond portie zelfvertrouwen. En bij VDZ meer en 
beter gaat bewegen en voetballen. Richting het eerste 
mannen- of vrouwenteam. Een leven lang sportplezier, 
aangewakkerd bij VDZ.’

Met alleen een opleidingsvisie ben je er toch 
niet?  

‘Was dat maar waar, nee zeker niet. We hebben met 
het VDZ FUNdament als basis voor de verschillende 
leeftijdsfasen diverse spelvormen, oefenvormen en 
trainingsprogramma’s ontwikkeld. Allemaal bouwstenen 
voor een doorlopende leerlijn, van de jongste pupillen 
tot de oudste jeugd. Binnen de voetbalopleiding 
staan drie thema’s centraal die in elke leeftijdsfase 
terugkomen: spelen, samen en leren. Alle oefenstof 
staat online in een speciaal opleidingssysteem, met 
voorbeeldvideo’s en de mogelijkheid om zelf trainingen 
en wedstrijden te filmen voor analyses. Alles bij elkaar 
een goede basis om met meer plezier te voetballen en 
te ontwikkelen’, zo besluit Niek zijn betoog.   

Voor wie is de voetbalacademie, alleen voor 
voetbaltalenten?

‘Dus niet’ is het antwoord van John, want hij zegt 
het nadrukkelijk: ‘De VDZ Voetbal Academie is er 
voor iedereen. Voor alle 900 jeugdspelers en alle 
60 jeugdteams. Voor jongens en meiden. Voor 
breedteteams en selectieteams. Iedereen telt mee, 
iedereen doet mee.’ Maar zo vult Niek aan: ‘We 

stemmen de opleidingsactiviteiten wel af op de 
verschillende leeftijdsfasen en het soort team. De 
kleinste mini’s vragen nu eenmaal een ander soort 
trainer en een andere benadering dan jeugdspelers van 
18 jaar die in een selectieteam spelen.’ 

Een mooie uitdaging voor de 180 jeugdtrainers en 
coaches bij VDZ. ‘Verreweg de meesten van hen 
zijn vrijwilligers die we opleiden, zoals ouders van 
jeugdspelers, de echte voetbalvaders of –moeders, of 
seniorenleden die het trainersvak een uitdaging vinden. 
Dat doen we graag. Want als je weet wat je moet doen 
en je ziet het resultaat, dan is het trainen en begeleiden 
van jeugdspelers één van de leukste dingen om te 
doen’, zo is ook de ervaring van John en Niek zelf. 

Steeds meer clubs hebben een academie. 
Waarin is VDZ anders?

‘Goede vraag’ zegt John. ‘Je ziet het inderdaad 
steeds vaker. Maar vaak is het niet meer dan een 
extra trainingsmogelijkheid voor een selecte groep 
jeugdspelers. Soms is het een intern voetbalprogramma 
waar jeugdleden dan extra voor moeten betalen. Of 
het is een commerciële voetbalschool dat op een 
zondagochtend gebruik maakt van de accommodatie 
van een voetbalclub. Goede initiatieven, maar vaak niet 
zo duurzaam. 

De VDZ Voetbal Academie is geen losstaand 
iets. Het is het hart van VDZ, het is onze oplei-
dingsschool. Voor jeugdspelers, maar ook voor 
trainers en coaches. We kijken niet alleen of 

iemand goed kan voetballen. Hoe kinderen zich 
ontwikkelen op fysiek, mentaal en sociaal vlak vinden 

we net zo belangrijk. Dus schakelen we een mental 
coach in als dat nodig is. Of zoals we vaak zeggen: we 
betalen spelers niet, we leiden ze op! Daarmee tillen 
we de hele vereniging naar een hoger plan. Dat is niet 
de gemakkelijkste weg, dat beseffen we. Kapelaan 

Janssen wist het al bij de oprichting van VDZ bijna 100 
jaar geleden: Volharding Doet Zegevieren. Zo is het met 
de voetbalacademie ook.’   

VDZ is nu drie jaar bezig met de 
voetbalacademie, hebben jullie tips voor 
andere clubs?

Deze voorzet koppen Niek en John graag in. ‘Zo’n 
voetbalacademie heb je niet van vandaag op morgen 
geregeld, dus het moet een speerpunt zijn in je 
beleid’, is het advies van John. ‘Het is voortdurend in 
ontwikkeling, ‘learning by doing’, dus je moet flexibel 
zijn’ vult Niek aan. De basis van de voetbalacademie 
staat, dus treedt VDZ er meer mee naar buiten. John: 
‘We gunnen ieder kind voetbal met meer plezier, dus 
ook een goede voetbalopleiding’.   

Het realiseren van zo’n ambitieuze 
voetbalacademie kun je als 
amateurvoetbalvereniging niet alleen. 
Vandaar als laatste de oproep van John: 
‘De kosten gaan ver voor de baat uit, 
dus het zou mooi zijn als er bedrijven 
of instellingen zijn die VDZ willen 
steunen bij het verder ontwikkelen van 
de voetbalacademie. Want zo laten tal 
van onderzoeken zien; sponsors kunnen 
met hun steun aan sportverenigingen 
van betekenis zijn voor de maatschappij. 
Maatschappelijke sponsoring kan 
bedrijven ook veel kan opleveren. Meer 

Niek Verheijen 
Hoofd Opleiding VDZ 

John Wijbenga 
Bestuurslid voetbalzaken VDZ

Scan de QR code voor meer 
informatie over de visie & realisatie 
van de VDZ Voetbal Academie

winst, een betere reputatie en meer loyale medewerkers 
en loyale klanten. Wat wil je nog meer?’.

Kortom, volharding doet zegevieren. Ook met de VDZ 
Voetbal Academie.

John en Niek, bedankt voor dit gesprek en heel veel 
succes met de VDZ Voetbal Academie. 

De Volharder, clubblad VDZ.
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Voetbal
Vrienden

Vol is vol
Voorovergebogen, steunend met zijn handen op de 
vergadertafel, komt Bob langzaam overeind. Hij kijkt 
even om zich heen en dan weer naar Patrick en mij. 
‘Misschien is vol ook gewoon vol,’ zegt hij zacht, zodat 
het niet klinkt als ‘zendtijd voor politieke partijen’ ergens 
in de jaren tachtig. Het is het sluitstuk van een gedeelde 
constatering; ruimte om te trainen is er bijna niet meer

Groei is goed. Groei is vooruitgang. Met groei kun je de 
toekomst aan. Maar soms stuit je op grenzen en dan train 
je plots met een flink elftal op een kwart veld en staat 
jouw doelman te weinig in een doel van het juiste formaat. 
‘Misschien moet er een ledenstop komen,’ zegt Bob die 
trainer is. Meer ruimte is er niet op ons mooie sportpark. 
Of, nou ja, de ruimte is er wel, maar gebruiken we niet. 

Zo wordt er voorzichtig omgesprongen met de grasvelden 
(6 en 7). En bovendien: in het donker trainen gaat niet. 
Zo lag er ooit een sportveld op de plek waar we nu een 
parkeerplaats met Rijnstate delen. Dat hebben we geruild 
tegen het kunstgras waar ook de American Footballers 

op spelen. En zo ligt er ook nog heel veel ruimte bij 
de ijsbaan, waar vrijwel nóóit ijs ligt en zelden een 
mountainbiker op het gekunstelde rondje in het midden te 
vinden is.

Ik moet denken aan mijn oude clubje in het Achterhoekse 
land. Twee grasvelden, tussen riviertje en weiland. Het 
contrast. Als ik vroeger geen vriend van een vriend kende 
die toevallig op zaterdag niets te doen had, dan kregen 
we soms niet eens een elftal op de been. Dus iedereen, 
écht iedereen, was welkom tussen riviertje en weiland, 
van toevallige passant tot topscorer van het jaar. En als 
het dan eens druk was op een trainingsavond (alleen bij 
mooi weer), dan stonden we gewoon een beetje dichter 
op elkaar.

Er kwamen paradijsvogels. Er kwamen vage gasten. Er 
kwamen jongens die zich elders niet welkom voelden. Er 
kwamen kinderen uit verre landen die niets meer hadden. 
En met al die mensen kwamen er ook verhalen naar onze 
club. Verhalen die ik en mijn voetbalvrienden van vroeger 
elkaar nog altijd, ook nu de vereniging ter ziele is gegaan, 
vertellen. Want alleen door die waardevolle, grappige en 
verdrietige verhalen blijft een club min of meer voor altijd 
bestaan. Een ledenstop is misschien wel een oplossing. 
Maar hopelijk niet onze oplossing, Bob. We zijn toch wel 
wat creatiever dan dat?

In de volgende editie vraagt Jasper aan Patrick 
om te schrijven over: De groene kaart. 

 
“Misschien moet er 
een ledenstop komen”

Beeld: Jasper’s oude clubje in het Achterhoekse land.

Voetbalvrienden Bob, Patrick en Jasper 
vragen elkaar in deze nieuwe rubriek naar 
bekende en onbekende weg. Ze mijmeren 
over wat is geweest, over voetbal in het 
algemeen en zoeken antwoorden dicht 
bij huis: hoe staat onze club ervoor met 
het eeuwfeest in aantocht? In deze editie 
vraagt Bob aan Jasper om te schrijven 
over:
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Voetbalvrienden
pdftitel voor inhoudsopgave

Voetbal
Vrienden
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En met al die mensen kwamen er ook verhalen naar onze 
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bestaan. Een ledenstop is misschien wel een oplossing. 
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om te schrijven over: De groene kaart. 
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caFe de schooF

Cafe de SchoofKorenmarkt 37
cafedeschoof@gmail.com

Iedere dag tussen 
17:00 en 18:00 uur

SCHOOF 
UURTJE

Iedere zondag
 

HORECA 
NIGHT

Iets cadeau 
geven

DE SCHOOF 
CADEAUBON 

Ook perfect voor 
uw verjaardag, een receptie of  clubavond

Voetbalshop.nl

Jansstraat 12 - 6811GJ Arnhem

Voetbalshop Arnhem

026-3892248 - Arnhem@voetbalshop.nl 
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Ook perfect voor 
uw verjaardag, een receptie of  clubavond

Jansstraat 12 - 6811GJ Arnhem

Voetbalshop Arnhem

026-3892248 - Arnhem@voetbalshop.nl 

Even voorstellen
De sportkantine is niet meer weg te denken uit het 
verenigingsleven. Behalve dat het een belangrijke 
inkomstenbron is voor de club, fungeert zij ook als 
een ontmoetingsplek waar onder het genot van een 
hapje en een drankje wordt gepraat over de belang-
rijkste bijzaak in het leven, voetbal! Om dit mogelijk te 
maken zijn zeer veel handjes nodig. 

Gelukkig heeft VDZ die, mede dankzij de uitge-
breide vrijwilligersregeling (zie ook elders in dit 
clubblad). Daarnaast is er een Horecacommis-

sie (HC) die probeert alles in goede banen te leiden. Van 
het dagelijks openen en sluiten van het clubhuis tot het 
instrueren van vrijwilligers achter de bar en in de keuken, 
van inkoop tot schoonmaak en – last but not least – staan 
HC-leden zelf ook regelmatig achter de bar of in de 
keuken, doordeweeks, in het weekend en tijdens speciale 
gelegenheden zoals toernooien, kerst en nieuwjaarsbij-
eenkomst, reünies en avondwedstrijden van HE1 of bij het 
schoolvoetbal.

DE DERDE
HELFT Nieuws van de HC

Nadat aan het eind van het vorig seizoen afscheid is 
genomen van een aantal leden, is de HC dit seizoen 
gestart met zes nieuwe gezichten.  Naast de HCleden 
die bleven, Ben, Ellen Henk, Jules en Samantha, is de 
HC versterkt met Harvey, Hein, John, Madelon, Peter en 
ondergetekende. Daarnaast kan de HC bij bepaalde ge-
legenheden zoals toernooien een beroep doen op enkele 
oud HCleden. Dit betekent dat de vaste kern van de HC 
momenteel bestaat uit elf leden. 

Het liefst zou ik nog enkele enthousiastelingen willen toe-
voegen aan de HC. Dan kunnen we de last nog eerlijker 
verdelen en komt die niet steeds neer op dezelfde perso-
nen. Dus als je interesse hebt om de HC te versterken, 
schroom dan niet om contact met mij op te nemen.

Ad Heijnen
Coördinator Horecacommissie

horeca@vdzarnhem.nl of 0622913123

Foto’s Marco Berghege



BSW Adviesgroep

rung thais restaurant

Thais Restaurant Rung

Versheid en variatie, dat zijn in ons restaurant de sleutelwoorden

Probeer eens de diverse gerechten van onze menukaart

en deel met de Thai de smaak van hun aromatische keuken

Ruiterstraat 43 Arnhem

meer info:

www.restaurantrung.nl



Beste voetbalvrienden, 
De data voor onze jaarlijkse jeugdtoernooien bij VDZ 
zijn bekend. Let op!!! Alle VDZjeugdteams staan 
automatisch ingeschreven in hun eigen klasse. 

Help mee!
Op de toernooidagen kan de Toernooicommissie 
nog wat hulp gebruiken bij taken als wedstrijd-
briefjes ophalen, veldbegeleiding, velden uitzetten 
etc. Heb jij zin om ons te helpen, meld je aan via 
toernooicommissie@vdzarnhem.nl

Met sportieve groet 
De toernooi commissie

De toernooien staan gepland!
25 en 26 mei 2024 

Burgers’ Zoo internationaal 
toernooi 
Een internationaal tweedaags toernooi voor de JO09, JO11, 
JO13 en JO15. Alleen hoofdklasse +  
 
8 en 9 juni 2024

Geert Egging toernooi:
JO13 t/m JO17 voor 1ste t/m 5 de klasse (eigen teams J014, 
J016 en J017 ook hoofdklasse indien van toepassing) 
 
22 juni 2024

Henk Evers toernooi
Mini’s en JO07 t/m JO12, 1ste t/m 5e klasse. (eigen teams 
J08, J010, J012 ook hoofdklasse indien van toepassing) 

De Champions LeagueDe Champions League
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Foto’s Kim Corbeek-Folman
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De VDZ Hogerop sponsoravond had dit jaar een 
verrassend nieuwtje. Het werd een sponsormid-
dag op Bronbeek. Een schitterende locatie die 

echter al ’s avonds om acht uur sluit. De oude militairen 
moeten tenslotte op tijd naar bed. Vandaar dat er al om 
drie uur werd verzameld in restaurant Kumpulan. Selamat 
Datang, welkom in het Indonesisch. Hier werd de groep 
van ongeveer 40 sponsoren ontvangen met koffie en spek-
koek. Kumpulan is het vroegere ziekenhuis van tehuis 
Bronbeek dat halverwege de 19e eeuw is opgezet voor 
veteranen uit Nederlands Indië.

Het hele complex staat onder beheer van het ministerie 
van defensie en er wonen nog steeds ca. 40 veteranen. Ik 
geloof dat er zelfs nog een Indiëganger zit maar verder zijn 
het veteranen uit latere tijden. Als militair kun je op je oude 
hulpbehoevende dag aanvragen om die hier te mogen 
door brengen dus er komen nog steeds mensen bij. 

Na de koffie kwamen de rondleiders die ons in drie 
groepen het prachtig ingerichte terrein hebben laten zien. 
Een man met Indonesische roots maar bv ook een militair 
stonden stil bij de diverse monumenten en gebouwen op 
het terrein. Vanzelf dat die verschillende achtergronden bij 
de gidsen ook een heel verschillende insteek gaven bij de 
info die je kreeg. Wat ook wonderlijk was, of misschien is 
het wel heel natuurlijk, dat de meeste VDZers die al jaren 
in Arnhem wonen of daar geboren zijn eigenlijk nog nooit 
op Bronbeek waren geweest.

Marcel Legerstee, de man achter Ome Joop’s toer, liet 
nog een foto zien van een elftal Indonesische jongeren 
die hier naar toe waren geëmigreerd in de jaren vijftig en 
die door Ome Joop werden rondgereden om tegen allerlei 
Arnhemse clubs te voetballen. Een mooie foto die prachtig 
paste in de omgeving.

Na een uur was het tijd voor de borrel in Kumpulan. VDZ 
Hogerop voorzitter Evert van Amerongen hield een korte 
speech waarin hij stilstond bij de twee nieuwe hoofdspon-
soren COOP (Ben Hartgers en Wijnand Manders) en 
Makelaar (Henk) Willemsen. Vanzelfsprekend waren deze 
sponsoren ook aanwezig. Dat deze bedrijven grootmoedig 
hun plek op het VDZ shirt afstaan aan maatschappelijk 
belangrijke organisaties kreeg een groot applaus. Het 
eerste jaar is Ome Joop’s toer te zien op de shirts van 
VDZ1. De organisator van de toer Marcel Legerstee is er 
maar wat verguld mee.

Na de borrel was het tijd om aan tafel te gaan. Een fan-
tastisch Indisch buffet was door Kumpulan klaargemaakt. 
Zelden zo lekker Indonesisch gegeten. Niet veel mensen 
weten dat het restaurant ook voor het publiek is geopend. 
Wel even reserveren en het gaat al om acht uur dicht 
maar het is een aanrader. De avond werd met koffie en 
spekkoek afgesloten en was zo gezellig dat er nog een 
aantal mensen de stad in gingen. Het was tenslotte pas 
acht uur …….

Rudi Borkus

VDZ Hogerop Sponsoravond 

Bronbeek



VDZ
HOGEROP

Foto’s Marco Berghege
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autoriJschool de haas

Mondhygiënistenpraktijk Arnhem

Mondhygiënistenpraktijk 

Arnhem   mondgezond.nl
20 
jaar

Ankie, Karin, Olga, Liza, Linda, Friedel, 
Yvonne, Bas, Truus en Frederique

Breitnerstraat 24  6813 HR Arnhem  (t) 026 4421770  www.mondgezond.nl



Scheidsrechters 
in de schijnwerpers

Wie is Simon Crijns.
Mijn naam is Simon Crijns ik ben geboren op 01042007 en 
ben nu 16 jaar oud. Ik ben nu ondertussen al meer dan 10 
jaar lid van VDZ en al 4 jaar scheidsrechter. Ik voetbal nu zelf 
in de JO172 en ben trainer van de JO132. Sinds dit school-
jaar ben ik begonnen aan een nieuwe opleiding, Astrum sport 
en bewegen (MBO).

Welke leeftijden fluit ik.
Ik fluit nu eigenlijk alles op het grote veld, dat is dus vanaf 
onder 13 tot en met de senioren.

Waarom ben ik scheidsrechter geworden.
Ik ben begonnen als scheidsrechter omdat ik als speler vond 
dat de scheids het nooit goed was. Mijn ouders hebben toen 
tegen mij gezegd dat als ik op iemand commentaar leverde 
dat ik het dan eerst zelf goed zou moeten kunnen. Toen was 
dus de beslissing gemaakt ik werd scheidsrechter.

Wat was je leukste moment als scheidsrechter?
Het leukste moment als scheidsrechter voor mij is als je na de 
wedstrijd het compliment krijgt “ik heb je bijna niet gezien in 
de wedstrijd”. Dit betekent dus dat je geen rare beslissingen 
hebt genomen.

Wat was het minst leuke moment als scheidsrechter.
Het minst leuke moment als scheidsrechter is als de wedstrijd 
ontspoort (twee ploegen gaan met elkaar knokken). Het bete-
kent voor mij dat je als scheidsrechter de wedstrijd niet goed 
onder controle hebt. 

Wat doet VDZ goed of wat kan VDZ nog verbeteren t.a.v. de 
arbitrage en/of haar scheidsrechters.
Ik vind het heel erg fijn dat je op VDZ iets te drinken kan 
halen in de rust of na afloop van de wedstrijd want je hebt iets 
vrijwilligs voor de club gedaan en dan is dat toch een soort 
bedankje.

Simon Crijns

Foto’s Marco Berghege
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airco-service op maat

Geniet van meer comfort in huis 

met een airco van VRP Klimaat. 

Wij leveren airco’s met Zweedse 

betrouwbaarheid, van het merk 

Systemair. Deze zijn duurzaam ge-

produceerd en koelen en verwar-

men uw huis op een energiezuinige 

manier. Zo gaat u voor het perfecte 

binnenklimaat voor een laag prijs-

kaartje, nu en in de toekomst.

VRP Klimaat, Hondiusstraat 3, 6827 DE Arnhem
Bel of mail voor een vrijblijvende offerte of bezoek onze website
www.vrpklimaat.nl   |  e-mail info@vrpklimaat.nl  |   telefoon 06 - 18 18 60 39

Airco-installatie Airco-reparatie Airco-reiniging

Airco-onderhoud Airco-controle
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In het spoor van een voetbalelftal
pdftitel voor inhoudsopgave

Wat er voorafging:  het team bereidt zich 
voor op de komende competitie en doet dat 
door middel van oefenwedstrijden tegen 
tegenstanders van formaat. In Diepenveen 
spelen ze een mini-toernooi met Go Ahead 
Eagles en SC Heerenveen. 

Parkeerdeukje
‘Wat ze vandaag leren, leren ze niet van mij.’

De voetbalochtend had exact de duur van het  plaatsen 
van een hek tussen een perkje en een terras. De twee 
vrijwilligers van VV Diepenveen beginnen aan de klus als 
we aankomen en bergen het gereedschap op wanneer we 
vertrekken. In die tijd daartussen spreken ze bijna geen 
woord en werken ze stug door. Regen. Wind. Het 
komen en gaan van talenten van de toekomst - 
gehuld in kleding van Go Ahead Eagles, FC 
Emmen, FC Volendam en SC Heerenveen 
- doet de mannen weinig. Ze kijken niet op 
of om. Waarom zouden ze ook? Dat hek 
moet af.

Een middenvelder loopt even daarvoor 
van het veld met een gezicht op onweer. 
De keeper baalt en is streng voor zichzelf. 
Een aanvaller druipt hoofdschuddend af. 
Heerenveen is één van de beste teams van 
Nederland (is gezegd), maar het 3-0 verlies was 
niet echt nodig geweest. In tegenstelling tot de wedstrijd 
eerder, tegen de leeftijdsgenoten van Go Ahead Eagles 
(1-0 verlies), komen de jongens wél zelf aan voetballen 
toe. Ze krijgen wat kansen. Maar maken ook fouten. En 
dat wordt op dit niveau afgestraft.

Verliezen is het moeilijkst 
als je een winnaar bent.

Daarom zijn ze vaak hard voor zichzelf en heel af en 
toe naar elkaar. Het besef dat er een niveauverschil is, 

dat die jongens veel meer trainen en 
misschien meer talent hebben, 

dringt simpelweg niet écht tot 
ze door. Waarom zouden 

zij meer of beter kunnen 
dan wij? Ze geloven 
in wat ze kunnen en 
het zelfvertrouwen 
krijgt een deukje bij 
verlies, maakt niet 
uit tegen wie. Een 

parkeerdeukje, dat bij 
de een wat sneller is 

hersteld dan bij de ander. 
In de kleine kantine praat ik 

na de wedstrijden kort met de 
ervaren trainer. Dan spreekt de realiteit. 

Het verschil is minder groot dan je misschien zou mogen 
verwachten. En ik zie aan hem dat hij dat prachtig vindt. 
En dat parkeerdeukje dan? Hoort erbij, zegt hij. ‘En ik kan 
ze tijdens de training honderd keer iets zeggen, maar wat 
ze vandaag leren, leren ze niet van mij.’

In het spoor van
een voetbalteam
tekst: Jasper de Kinkelder

De JO14-1 speelde vorig seizoen voor het eerst op 
divisieniveau. Dat was aanleiding voor Volharder-
redacteur Jasper de Kinkelder om het team een 
half jaar op de voet te volgen. Hij schreef daar een 
kroniek over: Twintig wedstrijden - In het spoor van 
een voetbalteam. In de komende edities publiceren 
we vijf hoofdstukken uit die verhalenbundel. 
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Nieuw seizoen is begonnen voor dit nieuwe team. 
Nieuwe trainer, nieuwe staf en nieuwe spelers, 
gelijk ook maar helemaal in het nieuw gestoken 

door de sponsors. Spelers die elkaar kenden en samen 
met 4 Ama’s het seizoen zijn begonnen. Voor de zomer al 
een oefenpotje gespeeld tegen een ander VDZteam, een 
paar training in de benen is het nog zoeken naar de beste 
samenstelling.

De eerste wedstrijd werd een prima 52 overwinning ge-
boekt op VVOJO192, moesten we de tweede wedstrijd 
tegen Westervoort JO192, na een blitzstart stonden we 
binnen 20 minuten op een 30 voorsprong, niets aan de 
hand zou je denken maar tussen de 40e en 44e minuut 
wist Westervoort drie keer te scoren. Dit was nog niet het 

einde van de 1e hellft want VDZ wist ook nog te scoren en 
ging dus rusten met een 43 voorsprong. De tweede helft 
was minder van ons en wist Westervoort nog twee keer te 
scoren terwijl wij niet verder kwamen dan een bal tegen 
de paal, de teleurstelling was groot in de kleedkamer. 

De derde wedstrijd was een leuke wedstrijd tegen Jonge 
Kracht onder leiding van een prima scheidsrechter wisten 
wij deze wedstrijd met 32 te winnen. De organistie in het 
team was weer wat beter en met de juiste wedstrijdmen-
taliteit wisten we de drie punten mee te nemen naar huis. 
Helaas is Luc uitgevallen met, zoals het er nu naar uit, ziet 
een ernstige knieblessure. 

Albert van Daalen 
trainer  

VDZ JO19-4 helemaal nieuw!

Foto’s Marco Berghege
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Wat wordt er het meest getapt in onze 
kantine? Zou het bier zijn of koffie? 
Voor dit interview schuif ik aan bij de 
VDZ-sponsor die verantwoordelijk is 
voor uw kop koffie bij VDZ. Koffie tap-
pen uit een percolator is er allang niet 
meer bij. Ook VDZ beweegt mee met 
de ontwikkelingen op de koffiemarkt. 
Een goede kop koffie is voor vele een 
belangrijk ingrediënt om goed een 
wedstrijd in te gaan voor zowel een 
supporter, grensrechter, trainers en ook 
zeker voor het bestuur en de diverse commissies die 
in de avonden vergaderen in ons clubhuis.

Felix van Hövell met zijn bedrijf Leodoro koffie heeft 
er voor gezorgd dat we nu een heerlijke koffie heb-
ben voor ons VDZkoffiemoment. Zijn drie kinderen 

hebben bij VDZ gevoetbald en van Hövell is grensrechter 
geweest bij het elftal van zijn dochter. Voor Felix was het 
in 2015 een mooi moment om als leverancier iets terug te 
doen. 

Toen Felix in 2015 de koffie bij VDZ mocht gaan leveren, 
stond er een machine met instant (oplos)koffie.  Alleen 
de smaak was niet meer van deze tijd, waardoor er begin 
2022 is gekozen voor bonenkoffie. Voor de geïnteres-
seerde koffielezer; bij VDZ worden de Leodoro Eccellente 
bonen gebruikt en zijn 100% Arabica. De machines zijn 
uitstekend geschikt voor deze situatie, omdat ze redelijk 
snel zijn en een horecakwaliteit koffie maken. Ze kunnen 
koffie, espresso, cappuccino, latte macchiato, warme 
chocomel en cafe au lait maken. Met deze machines bij 
VDZ worden op jaarbasis ongeveer 28.000 koppen koffie 
gedronken! 

Leodoro Koffie schenkt in
Na 22 jaar in de koffiebranche te 
hebben gewerkt heeft Felix van 
Hövell 10 jaar geleden Leodoro Kof-
fie opgericht. Met het merk Leodoro 
Koffie realiseerde hij zijn droom 
en heeft hij zijn eigen melanges 
samengesteld. Ze zijn gericht op de 
zakelijke markt en leveren machines 
en koffie met alle toebehoren. Inmid-
dels is Leodoro Koffie uitgegroeid tot 
een volwaardige speler in de markt. 
In Limburg staat het depot met 

opslag, werkplaats en kantoor. Ook in  Arnhem hebben ze 
een kantoor en opslag.

Felix laat zijn koffiebonen branden bij een branderij in 
Ittervoort. Inmiddels is deze branderij CO2 neutraal en 
komen de ruwe bonen rechtstreeks van de boer.
Leodoro Koffie is voornamelijk gericht op de zakelijke 
markt. Echter heeft Leodoro koffie hier in de regio een 
tweetal verkooppunten voor de particulier: bij de kaasboer 
op de Steenstraat (Heerlijk & Hartig) en bij De kaasboer in 
Velp op de Hoofdstraat in de versgaard (de Boerehoeve). 
Binnenkort is ook zijn webwinkel gereed en kan ook u als 
lezer de koffie online bestellen.

Door veel te proeven heeft Felix zijn eigen melanges 
samengesteld. Zelf drinkt de gepassioneerde koffieliefheb-
ber het liefst een espresso van zijn Eccellente melange.
Benieuwd naar zijn twee* bonen melanges? Zowel in 
Arnhem als in Velp kunt u de smaken zelf ervaren!
*De Eccellente melange komt uit Brazilië, MiddenAmerika 
en Indonesië & de Passione melange komt uit Costa Rica, 
Kenia, Brazilië en Indonesië.

Irene Smeltink







indoor action

 
 

boekhorstenstraat 75
6268 DV Arnhem
www.indooraction.nl



De organisatie 
van VDZ

Clubhuis
Clubhuis V.D.Z.
’t Cranevelt 3
6815 DK Arnhem
0264425746

Postadres 
Postbus 864 
6800 AW Arnhem 

De organisatie van VDZ in het kort
De organisatie van VDZ staat uitgebreid beschreven op de website van VDZ.
Hieronder staan de belangrijkste contactpersonen vermeld.
Veel informatie sta)at op de website. Bijvoorbeeld onder ‘Veel gestelde vragen’. 

Contributies
(seizoen 2022/2023)
Seniorenleden € 306, 
(spelend)
Junioren  € 269, 
(13 t/m 18 jaar)
Pupillen  
(5½ t/m 12 jaar) € 259,
Trainingslid € 162, 
(senioren)
Leden € 92,  
(niet spelend) 
Vriend van VDZ € 50,

Contributie
NL90RABO0132252406  
t.n.v. RK VV VDZ

Alle informatie over VDZ 
vind je op 

www.vdz-arnhem.nl
Op de website vind je onder 
Club alle verenigingsinfor-
matie zoals beleidsplannen, 
reglementen, huisregels, 
vertrouwenscontactpersoon, 
sponsoring, vacatures etc.

Voor vragen hierover kun 
je een email sturen naar 
bestuur@vdzarnhem.nl. 

Bestuur
Voorzitter en perswooordv. Noud Hooyman voorzitter@vdzarnhem.nl
Voetbalzaken John Wijbenga voetbalzaken@vdzarnhem.nl
Algemene zaken Bart Drewes algemenezaken@vdzarnhem.nl
Accommodatie & Facilitair Willem van Santen accommodatie@vdzarnhem.nl
Communicatie & Sponsoring Vacature communicatie@vdzarnhem.nl 
Financiële zaken (penningm.) Hans van der Held penningmeester@vdzarnhem.nl
Secretaris Nancy Meister secretaris@vdzarnhem.nl 
____________________________________________________________________________________

Vertrouwenscontactpersoon Vacature  
Vertrouwenscontactpersoon Astrid Huijsman vcp@vdzarnhem.nl / (06) 233 731 03
_____________________________________________________________________________________

Verenigingsbureau
Verenigingsmanager Stan Minderaa verenigingsmanager@vdzarnhem.nl
Ledenadministratie Kim CorbeekFolman ledenadministratie@vdzarnhem.nl
Vrijwilligerscoördinator Paula WassenbergScholtens planning@vdzarnhem.nl 
Contributieinning en incasso Coen Dreuning incasso@vdzarnhem.nl
Crediteurenadministratie Alexis Arends facturen@vdzarnhem.nl
Wedstrijdsecretaris Senioren Roy Bosman wss@vdzarnhem.nl / (06) 283 34 329
_____________________________________________________________________________________

Commissies
Heren Selectie Ben Hartgers herenselectie@vdzarnhem.nl
Heren Recreatie Rogier Walter herenrecreatie@vdzarnhem.nl
Dames Laurie van der Staaij vrouwenvoetbal@vdzarnhem.nl
Horeca  Ad Heijnen horeca@vdzarnhem.nl 
Sponsoren  VDZHogerop Evert van Amerongen vdzhogerop@vdzarnhem.nl
Clubblad De Volharder Rudi Borkus volharder@vdzarnhem.nl
Website Jeroen Westen webmaster@vdzarnhem.nl
Onderhoud Wim van Swaaij onderhoud@vdzarnhem.nl 
Reunie Marcel Leenders reunie@vdzarnhem.nl
Club van 1926 VDZ Hogerop clubvan1926@vdzarnhem.nl 
_____________________________________________________________________________________

Jeugdcommissie    
Voorzitter Vacature/John Wijbenga a.i. jeugd@vdzarnhem.nl
Hoofd Opleiding Niek Verheijen hjo@vdzarnhem.nl
Algemeen Jeugdcoördinator Vacature ajc@vdzarnhem.nl
Wedstrijdsecretaris jeugd Gérard van Lunenburg wsj@vdzarnhem.nl
Communicatie jeugd Vacature  
Ouders/Jeugd/AMV contactp. GertJan Schouten algemeenlid@vdzarnhem.nl 
Gvoetbal GertJan Schouten gvoetbal@vdzarnhem.nl 
_____________________________________________________________________________________

Ondersteuning    
Vrijwilligersadm. jeugd Christine Ubbink jeugdkader@vdzarnhem.nl
Toernooicommissie jeugd Elena Hermsen toernooicommissie@vdzarnhem.nl
 Nicole Gieling 
_____________________________________________________________________________________

VDZ Scheidsrechtersacademie    
Scheidsrechterscoördinator Roy Bosman scheidsrechter@vdzarnhem.nl

ORGANISATIE
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WIJ GEVEN U 

DE JUISTE 

VOORZET

2 reserve-rijen

Jansplaats 29, Arnhem
Rozendaalselaan 8, Velp
(026) 445 2751  
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